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 راه های روستایی استان
 با عقب ماندگی های زیادی 

مواجه است

کرج کاندیدای انتخاب
 پایتخت جهانی کتاب 2026 

یونسکو شد

| سعید جابری انصاری | 
|  مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز |

|  محمدمهدی اعلایی | 
| استاندار قزوین |

| صفحه آخر | 

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی :

رایزن فرهنگی 
پشت  میزنشین نمی خواهیم

رییس شورای اسلامی کلانشهر کرج  :

کرج در کمک به اقتصاد ملی به خوبی
 نقش آفرینی کرده است

| صفحه آخر | 

| صفحه ۲ | 

| صفحه ۲ | 
رییس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز :

مراکز بهداشتی آماده ارائه خدمات رایگان سلامت روان به خانواده هاست

کلانشهر  کرج به عنوان
 اولین شهر کشور با خرید

 اتوبوس های برقی گام اساسی
 در جهت تحقق شعار سال 

و حمایت از دولت داخلی برداشت

| صفحه ۶ | 

هرنوع قرارداد رهن و اجاره 
با اتباع خارجی غیر مجاز در 

البرز ممنوع است 

| سیروس دهقان شیری | 
| مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری البرز |

 وزیر نیرو اعلام کرد که با تلاش متخصصان ایرانی، اکنون حدود 
۹۵ درصد قطعات و تجهیزات نیروگاهی و صنعت برق کشور ساخت 

و تولید داخل است.
علی اکبر محرابیان در حاشیه افتتاح خط تولید »شینه« یا سیم پیچ 
قطعات  تعمیرات  شرکت  از  بازدید  و  نیروگاهی  ژنراتورهای  های 
قطعات  افزود:  البرز  استان  فردیس  شهرستان  در  ایران  نیروگاهی 
اکنون  که  است  خارج  ساخت  کشور  قدیمی  نیروگاهی  واحدهای 

توسط شرکت های دانش بنیان ایرانی این قطعات تولید می شود.
بر علم و دانش متخصصان صنعت برق  با تکیه  امروز  وی گفت: 
داخلی  بنیان  دانش  های  شرکت  علمی  های  ظرفیت  و  کشور 

بسیاری از قطعات و تجهیزات این صنعت ساخت ایران است.
تعمیرات  و  حرارتی  برق  شرکت   ۲ امروز  کرد:  اظهار  محرابیان 
نیروگاهی در کشور پیشتاز هستند و بیشترین قرارداد ها را با شرکت 

های دانش بنیان داخلی دارند.
وزیر نیرو ادامه داد: قطعاتی که برای اولین بار در کشور با همکاری 
برخوردار  بالایی  کیفیت  از  شده  ساخته  بنیان  دانش  های  شرکت 
شرایط  ها  بنیان  دانش  ظرفیت  از  گیری  بهره  با  هرروز  و  هستند 
نیروگاههای برق آبی و حرارتی کشور بهتر می شود. وزیر نیرو با 
اشاره به اجرای پروژه های متعدد طی سال گذشته و اوایل امسال 
گفت: در حال فراهم کردن شرایط برای عبور از پیک فصل گرما 

هستیم.
تلاش  با  گرما  فصل  به  ورود  به  توجه  با  کرد:  اظهار  محرابیان 
کارکنان وزارت نیرو از سال گذشته ۱۸۰ پروژه و اقدام را در دستور 
کار قرار دادیم که در بخش های مختلف مانند توسعه نیروگاهها، 
شبکه ها و اقدامات نرم افزاری مانند مدیریت مصرف در دستور کار 

قرار گرفته است.
کل  سازی  آماده  ما  اقدامات  مهمترین  از  یکی  داد:  ادامه  وی 
نیروگاههای کشور برای تولید حداکثری برق در شرایط اوج مصرف 
تعمیرات  ما  نیروگاههای  از  برخی  منظور  به همین  است؛  تابستان 
اساسی ، بازبینی و تعدادی هم به استانداردسازی شرایط نیاز دارند 

که برای تولید حداکثری آماده شوند.
وی ادامه داد: یکی دیگر از اقدامات توسعه شبکه پست ها و خطوط 
انتقال برق کشور بوده که رفع حبس تولید، اصلاح ولتاژ و استاندارد 

کردن برق از جمله اقدامات به شمار می رود.
 ۷۵ حدود  کار،  دستور  در  اقدام  و  پروژه   ۱۸۰ از  گفت:  محرابیان 
پروژه در زمینه تقویت شبکه های برق از جمله در استان های البرز، 

این  بلوچستان است و در  و  مازندران، خوزستان سیستان   ، تهران 
قالب چندین پست ۴۰۰ کیلوولت، ۲۳۰ کیلو ولت ، خطوط انتقال 

فشار قوی و فوق توزیع را در دست اجرا داریم.
وزیر نیرو با اشاره به اقدامات شرکت تعمیرات نیروگاهی ایران در 
فردیس اظهار کرد: این مجموعه نیز نقش اساسی در تعمیر و تامین 

تجهیزات نیروگاهی کشور دارد.
در  مستقر  ایران  نیروگاهی  تعمیرات  کرد: شرکت  اظهار  محرابیان 
البرز افزون بر تولید و تعمیر قطعات نیروگاههای کشور ،  فردیس 
اکنون نیز یک پروژه مهم نیز در زمینه تعمیر ژنراتور نیروگاه رودبار 

لرستان را در دست اقدام دارد که به زودی آماده می شود.
وی بیان کرد: از آنجا که ما تا پیش از این تجربه کافی برای تعمیر 
چنین بخش های نیروگاهی را نداشتیم اما با اعتماد و تکیه بر دانش 
متخصصان داخلی توانستیم تعمیر این ژنراتور را به دست بگیریم و 

آن را به خوبی پیش ببریم.
محرابیان گفت : در زمان حاضر کار تعمیر سالانه بیشتر نیروگاههای 
جاری  ماه  اردیبهشت  پانزدهم  تا  است  قرار  و  یافته  پایان  کشور 
تعمیر تمام نیروگاهها کامل شود؛در بخش انرژی های تجدید پذیر 
اجرا  یا در  انجام شده و  اقدامات خوبی در کشور  نیز  و خورشیدی 
است و در تلاش هستیم تا دراین بخش به خودکفایی کامل برسیم.

صادرات  بیشترین  که  هایی  بخش  از  یکی  کرد:  اظهار  نیرو  وزیر 
خدمات و مهندسی داریم بخش نیروگاهی کشور است که تاکنون 
طی  آنکه  ضمن  شده  اجرا  کشور  خارج  در  زیادی  نیروگاههای 
بازسازی  را تعمیرو  از کشورها  نیروگاه های بسیاری  اخیر  سالهای 

کرده ایم.
محرابیان بیان کرد:  برای ارتقای صنعت برق کشور  نیاز به چندین 
آیین نامه  و اقدامات اجرایی داشتیم که همه آنها اجرا شده و تنها 
تصویب آیین نامه ماده ۱۰ باقی مانده است که انتقال یارانه سوخت 
از شروع زنجیره به انتهای زنجیره مصرف است ؛ این آیین نامه در 

نوبت تصویب دولت قرار دارد.
شرکت تعمیرات نیروگاهی ایران مستقر در فردیس در زمینه ساخت 
و تولید قطعات نیروگاهی از جمله ۱۷ نوع تجهیز نیروگاهی با بیش 
از هفت هزار قطعه نیروگاهی فعالیت دارد.خط تولید شینه ها یا سیم 
پیچی ژنراتورهای نیروگاهی با ساخت ماهانه ۳۰۰ دستگاه شینه با 

حضور وزیر نیرو افتتاح شد.
وزیر نیرو از بخش های مختلف شرکت تعمیرات نیروگاهی ایران 

در فردیس بازدید کرد.

 وزیر نیرو :

۹۵ درصد قطعات نیروگاهی کشور ساخت داخل است



سرمقاله

بیش از ۲۰۰ روز از آغاز جنگ در غزه و کشتار مردم بی دفاع می گذرد و آمار ها از 
این حکایت دارد که تاکنون حدود ۳۵ هزار نفر به شهادت رسیده و بیش از ۷۷ 

هزار نفر نیز مجروح شده اند.
در چنین شرایطی شاهد هستیم که استادان و دانشجویان بسیاری از دانشگاه های 
غرب به صحنه آمده و نسبت به ادامه این جنایت ها اعتراض می کنند. در این 
میان البته برخی معتقدند که فرهیختگان جهان غرب باید زودتر به کشتار مردم 

مظلوم غزه واکنش نشان می دادند.
زیرا  داد،  قرار  توجه  مورد  را  نکاتی  باید  در غرب  نخبگان  واکنش  زمان  درباره 
آنها با موانعی رو به رو بوده اند و اکنون که این موانع کنار رفته است، این احتمال 
نیز  دیگر  در جوامع  رژیم صهیونیستی  جنایت های  به  اعتراض ها  که  دارد  وجود 

تکرار شود.
نباید فراموش کرد که دستگاه های رسانه ای جهان همواره تلاش می کنند که 
واقعیت آنچه در غزه می گذرد به گوش جامعه نخبگان نرسد اما به دلیل حجم 

بالای جنایت در غزه، رسانه های آمریکایی نتوانستند فضا را بسته نگه دارند.
افزون بر این تلاش زیادی می شود که رژیم صهیونیستی را از جنایت در غزه مبرا 
کنند. این در حالی است که در کنار این رویکرد سعی می شود که حماس را نیز 

تروریست نشان دهند.
به عبارت دیگر تلاش غرب این است که فضا و آنچه را که در غزه می گذرد، 

وارونه جلوه دهد.
نشان  غرب  مطرح  دانشگاه های  در  اساتید  و  دانشجویان  آمدن  صحنه  به  اما 
وجود  احتمال  این  بنابراین  برده اند؛  پی  واقعیت  به  فرهیخته  قشر  که  می دهد 
و  کند  پیدا  تسری  نیز  مسائل  دیگر  به  در غرب  نخبگان  رویکرد  این  که  دارد 
یابد.این  افزایش  آمریکایی  مقامات  و  رسمی  رسانه های  به  نسبت  بی اعتمادی 
در حالی است که این روز ها اتهامات زیادی به نخبگانی که به واقعیت پی برده اند، 

زده می شود.
این  که  می شود  ادعا  یا  می کنند  متهم  یهود ستیزی  به  را  آنها  نمونه  برای 
پیش  در  را  رویکردی  چنین  ایران  اسلامی  جمهوری  تاثیر  تحت  فرهیختگان 
بار اولی نیست که غربی ها جمهوری  گرفته اند. لازم به یادآوری است که این 

اسلامی ایران را به چنین مسائلی متهم می کنند.
با این حال نکته قابل توجهی در این اتهام زنی وجود دارد و آن این که ایران در 
مسیر خردمندانه ای حرکت می کند که این روز ها جامعه فرهیخته و دانشگاهی 
واقعیت  این  دیگر  عبارت  به  شده،  همراه  آن  با  و  پی برده  آن  به  نیز  آمریکا 
افتخارآمیزی برای جمهوری اسلامی ایران است.لازم به یادآوری است که اساتید 
خطر  می کنند  اعتراض  غزه  مظلوم  مردم  شرایط  به  نسبت  که  دانشجویانی  و 
دستگیری را به جان می خرند و این اقدام آنها نشان می دهد که این فرهیختگان 
به دلیل سیاست های جمهوری اسلامی ایران چنین رویکردی را دنبال نکرده اند.

در واقع آنها آگاه شده اند و وظیفه انسانی خود می دانند که از مردم مظلوم غزه 
دفاع کنند و این رویکرد نشانه دیگری از شکست اسرائیل است.

هنگامه بیداری در غرب
جعفر قنادباشی / تحلیلگر مسائل بین الملل
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برگزاری  اهمیت  بر  تاکید  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
جشنواره بین المللی فرهنگی و هنری امام رضا )ع( در عین 
حال توضیحاتی درباره روند انتخاب رایزانان فرهنگی،  ساخت 

فیلم سینمایی درباره اقبال لاهوری و ... ارائه کرد.
و مدیران جشنواره  دبیران  در جلسه  اسماعیلی  محمدمهدی 
بین المللی فرهنگی و هنری امام رضا )ع( در دوره بیست ویکم 
گفت:  جشنواره،  از  دوره  این  برگزارکنندگان  از  تشکر  با 
برگزارکنندگان در این دوره مجموعه ای از عناصر هنری در 
بخش های مختلف را گردآوری کردند. حضور افراد تراز اول 
در این جلسه فرصت مغتنمی است که باید مورد توجه قرار 

گیرد.
وی با بیان این مطلب، ادامه داد: جشنواره فیلم رضوان اتفاق 
مبارکی است و هرآنچه در جلسه مطرح شد سرشار از امید و 

انگیزه برای آینده بود.

عنوان  به  باید  )ع(  رضا  امام  جشنواره  گفت:  اسماعیلی 
قرار گیرد چراکه  فرهنگی هنری کشور  معتبرترین جشنواره 
تمام داشته ها و افتخارات فرهنگی هنری ما به برکت وجود 

امام رضا )ع( است.
)ع(  امام رضا  بنیاد  بین المللی در  نگاه  به  اشاره  با  اسماعیلی 
جهان  مسلمانان  تمام  وفاق  محل  )ع(  رضا  حضرت  گفت: 
تا  مردم  از  مشتاقان  پاکستان  به  خود  اخیر  سفر  در  است. 
مقامات برای زیارت امام رضا )ع( ابزار علاقه می کردند. بعد از 
امام حسین )ع( در میان ائمه  اطهار )ع( این میزان از تشویق 
فیض  منبع  که  چرا  داریم  )ع(  رضا  امام  برای  را  زیارت  به 
خادم  همگی  جشنواره  این  در  داریم  افتخار  همچنین  است. 
نیز  فرهنگی  رایزنان  اعزام  درباره  وی  باشیم.  )ع(  رضا  امام 
تاکید کرد: تقریبا در دوره جدید رایزنان فرهنگی که انتخاب 
می کنیم از برجسته های دانشگاهی و اجرایی هستند. به همین 

دلیل تحولات مهمی در حال وقوع است. یکی از ویژگی های 
رایزنان ما میدانی بودن آنهاست.

خود  اتاق  در  که  نمی خواهیم  رایزن  ما  داد:  ادامه  اسماعیلی 
پشت میز بنشیند. مانند طبیب دوار باید بچرخد، شهر به شهر، 
مسجد به مسجد، کلیسا به کلیسا و مجامع مختلف فرهنگی 
و هنری و با تسلطی که به زبان، تاریخ، فرهنگ و هنر آن 
کشور دارد، با تعهد دینی و انقلابی که نسبت به آرمان های 
را  تعامل  بتواند  دارد،  اسلامی  نظامی  و  اسلامی  جمهوری 

برقرار کند و ما با این تفاسیر پیش می رویم.
گفت:  هم  )ع(  رضا  امام  برگزاری جشنواره  روند  درباره  وی 
جشنواره امام رضا )ع( بسیار مایه خوشبختی ماست. امسال 
دوستان، ابتکار چله رضوی را از اول ماه شوال تا ۱۱ ذی القعده 

گذاشتند که تولد امام رضا )ع( است.
سفر  در  دادم  پیشنهاد  دوستان  به  داد:  ادامه  اسماعیلی 
ترکمنستان از مرو هم حضور داشته باشند. در آنجا هم خیلی 
ابراز علاقه کردند که  در این بحث بین مشهد و مرو تعاملات 

بیشتری صورت گیرد.
وی گفت: جشنواره فیلم رضوان که اولین جشنواره فیلم های 
برگزار  امسال  )ع(  رضا  امام  جشنواره  برکت  به  است  دینی 

می شود و اتفاق های بسیار خوب دیگر نیز می افتد.
فرهنگی  جشنواره  نکته  مهمترین  داد:  ادامه  فرهنگ  وزیر 
هنری رضوی امسال این است که در میدان رفته است. در 

گرگان یک اجتماع چند هزار نفری با هم سرود می خواندند.
این  است.  رفته  عشایر  و  روستاها  به  جشنواره،  افزود:  وی 
اتفاق مبارک و مایه عزت و ارتقای کمی و کیفی فعالیت های 
فرهنگی هنری کشور به ویژه در حوزه فرهنگ و هنر دینی 
خواهد بود که خود بارگاه نورانی علی ابن موسی الرضا )ع( 

یکی از بی نظیرترین جلوه های هنری کشور است.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی :

رایزن فرهنگی پشت  میزنشین نمی خواهیم

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز :

کاروانسرای ینگی امام به بخش 
خصوصی واگذار می شود

رییس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز :

مراکز بهداشتی آماده ارائه خدمات 
رایگان سلامت روان به خانواده هاست

کاروانسرای  واگذاری  پیگیری  از  البرز  و صنایع دستی  فرهنگی، گردشگری  میراث  مدیرکل 
سال  در  کارونسرا  این  ملی  میراث  پایگاه  ایجاد  همچنین  و  بخش خصوصی  به  امام  ینگی 

۱۴۰۳خبر داد.
رحیم خاکی اظهار کرد: کاروانسرای ینگی امام یکی از ظرفیت های بسیار خوب استان البرز 
است که سال گذشته همراه با ۵۳ کاروانسرای دیگر در پرونده کاروانسرا های ایرانی به ثبت 
جهانی رسید.به گفته مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز با اشاره 
به اینکه شرایط بنای کاروانسرا اکنون به گونه ای است که به مرمت نیاز دارد و باید هر چه 
سریعتر برای این موضوع اقدام شود. او با اشاره به اینکه حدود ۱۰۰ الی ۲۰۰ میلیارد تومان 
برای مرمت کامل این بنا نیاز است، گفت: اعتبارات ناچیری هر ساله برای مرمت بخش هایی 
از این بنا در نظر گرفته می شود که جوابگوی نیاز مرمتی آن نیست، بنابراین اولویت واگذاری 
این بنا به بخش خصوصی است تا یکبار به صورت کامل مرمت بنا صورت گیرد. به گفته او 
کاروانسرای ینگی امام  از لحاظ موقعیت قرارگیری و دسترسی یکی از بهترین گزینه ها برای 
تبدیل به اقامتگاه و یا گذر فرهنگی به عنوان محلی برای برگزاری رویدادها، نمایشگاه ها و 

بازارچه صنایع دستی و فرهنگی است که در راستای حمایت از تولید ملی نیز قرار می گیرد.

رییس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز اعلام کرد: ۱۷۷ هزار نفر از ساکنان این استان 
طی سال گذشته از خدمات رایگان روانشناسی مراکز بهداشت این استان بهره مند شدند.
دکتر شهرام صیادی به مناسبت فرا رسیدن » روز روانشناس و مشاور« گفت: توجه به 

سلامت روان خانواده ها همانند سلامت جسمانی مهم و با اهمیت است.
وی ادامه داد: به همت روانشناسان مراکز بهداشتی استان البرز سال گذشته بیش از ۵۱ 
هزار بیمار دارای اختلالات روانی ، بیش از ۲۲ هزار نفر معتاد مواد مخدر و بیش از هفت 
هزار مورد خشونت خانگی در این استان شناسایی و تحت پیگیری و درمان قرار گرفتند.

رییس دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: مراکز و پایگاه های بهداشتی استان آماده ارایه 
خدمات رایگان سلامت روان به تمام افراد خانواده ها است.

بهداشتی  پایگاه  نزدیکترین  به  مراجعه  با  توانند  می  نشینان  البرز  کرد:  اظهار  صیادی 
محل سکونت خود از خدمات رایگان سلامت روان و روانشناسی در حوزه های مختلف 
اختلالات روانی ، افسردگی ، اضطراب، فرزند پروری ، خانواده ، روابط اجتماعی ، تحصیلی 

،خشونت های خانگی ، اعتیاد و امثال آن بهره مند شوند.

سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی  :

حساب بانکی چه افرادی مشمول مالیات بر 
سوداگری می شود؟

سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با اشاره به رفع ایرادات شورای نگهبان به 
طرح مالیات بر سوداگری گفت: بر اساس طرح مذکور، تنها حساب غیرتجاری ۵دهم درصد از کل 

جمعیت کشور که بالاترین تراکنش ها را داشته باشند، مورد بررسی قرار می گیرد.
خبرنگار  با  گفت وگو  در  اسلامی  شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  سخنگوی  طغیانی  مهدی 
خبرگزاری تسنیم، با اشاره به انتقاد برخی نمایندگان مجلس نسبت به تغییرات ایجادشده در طرح 
مالیات بر سوداگری گفت:  شورای نگهبان به برخی مواد طرح مالیات بر سوداگری از جمله ماده ۸ 
این طرح ایرادات و ابهاماتی را وارد کرده است. وی افزود: با توجه به اینکه ماده ۸ از مواد زیرساختی 
را فراهم  این طرح  اجرای  برای  پایه های اطلاعاتی  به شمار می رود که  بر سوداگری  مالیات  طرح 
می کند، بنابراین ماده ۸ یکی از مواد مفصل طرح است که رفع ابهام از برخی دیگر از مواد طرح نیز 

منوط به اصلاح همین ماده شده است.
طغیانی با رد ادعای برخی نمایندگان مجلس که معتقدند کمیسیون اقتصادی برای جلب نظر شورای 
نگهبان اقدام به قانون گذاری جدید کرده است، گفت: به هیچ عنوان چنین اتفاقی نیفتاده است و ما 
در کمیسیون صرفاً ایرادات و ابهامات شورای نگهبان به طرح را رفع کردیم، به طور مثال یکی از 
ابهاماتی که شورای نگهبان به طرح وارد کرده این است که بانک مرکزی و سازمان امور مالیاتی 

چه تعداد از تراکنش ها در حساب های غیرتجاری را مورد بررسی قرار می دهند.
سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس ادامه داد: در اصلاحیه ای که جهت مرتفع کردن نظر شورای 
با  مرتبط  تراکنش های  از  تنها ۵دهم درصد  در کمیسیون صورت گرفت، تصریح شد که  نگهبان 
حساب های غیرتجاری افراد که بالاترین اعداد را داشته باشند مورد بررسی قرار می گیرند، بنابراین 

این طور نیست که این قانون تمام مردم را شامل شود.
وی خاطرنشان کرد: البته یک شائبه درباره این بخش از طرح وجود داشت که این نیم دهم درصد آیا 
ناظر به اشخاصی است که بالاترین تراکنش ها را داشتند یا اینکه ناظر به کل جمعیت کشور است 
که ما توضیح دادیم ملاک ما در بررسی ها، کل جمعیت کشور است، به عبارت دقیق تر اگر جمعیت 
کشور را ۸۵ میلیون نفر در نظر بگیریم، تنها حساب غیرتجاری ۴۲ هزار و ۵۰۰ نفر از اشخاصی 
که بالاترین تراکنش ها را در این دسته از حساب های بانکی خود داشته باشند، مورد بررسی قرار  

می گیرد و سایر مردم از بررسی ها معاف هستند.

مدیرکل برنامه ریزی و مدیریت توسعه روستایی سازمان شهرداری ها و دهیاری های:

ظرفیت ها و فرصت های اقتصادی و سرمایه گذاری در روستاها احصا و معرفی شوند
سازمان  روستایی  توسعه  مدیریت  و  برنامه ریزی  مدیرکل   
و  شناسایی  لزوم  بر  کشور  دهیاری های  و  شهرداری ها 
روستاها  در  سرمایه گذاری  و  اقتصادی  فرصت های  معرفی 

در راستای تحقق شعار سال تاکید کرد.
مجتبی رضازاده از تصویب ۴۵ طرح درآمدزا در ۶ ماه گذشته 
برای دریافت تسهیلات در دهیاری ها خبر داد و گفت: باید 
فرصت های سرمایه گذاری در هر روستا شناسایی و معرفی 
ایجاد  روستاها  در  اشتغال زایی  جدید  های  فرصت  تا  شود 

شود.
افزود:  است،  کشور  مولد  کانون  روستا  اینکه  بیان  با  وی 
کشور نیازمند امنیت غذایی، خدمات گردشگری و اجتماعی 
روستا است، باید جایگاه روستایی و عشایر که جایگاه تولید 
آن  برای  بلند مدت  برنامه  و  قلمداد  به طور شایسته  است 

تعریف شود.
و  اقتصادی  کردن ظرفیت های  فعال  کرد:  خاطرنشان  وی 
این  در  ماندگاری جمعیت  به  منجر  روستاها  در  درآمدزایی 
مبنای  باید  و  شود  می  معکوس  مهاجرت  حتی  و  مناطق 
ایجاد  روستایی،  حوزه  در  پژوهشی  و  مطالعاتی  کارهای 
اشتغال و درآمد برای مردم باشد و در این طرح ها تمامی 
موارد مربوط به تولید تا مصرف به ویژه در حوزه بازاریابی 

مد نظر قرار گیرد.
فعالان  از ظرفیت  که  آن هستیم  دنبال  به  افزود:  رضازاده 
بخش  اهداف  پیشبرد  برای  خصوصی  بخش  و  اقتصادی 
توسعه روستایی به بهترین نحو ممکن استفاده کنیم و در این 
راه مشخص کردن فرصت های سرمایه گذاری در این بخش 
گام مهمی است که از اواسط سال گذشته با طرح موضوع با 

مدیران کل امور روستایی و شوراهای استانداری های سراسر 
کشور حرکت در این مسیر را آغاز کرده و امیدواریم با تهیه 
و تدوین شیوه نامه اجرایی، نخستین همایش فرصت های 
سرمایه گذاری در حوزه توسعه روستایی را امسال در کشور 

برگزار کنیم.
وی با بیان اینکه در فضای مودت و دوستی کارها به شکل 
بهتری انجام می شود، یادآورشد: هدف تمامی ارکان نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران از جمله نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی و دستگاه های اجرایی خدمت به مردم است 
و با نقشه راه تعیین شده توسط مقام معظم رهبری )مدظله 
العالی( و انتخاب شعار سال با عنوان جهش تولید با مشارکت 
مردم باید در این راه به یکدیگر کمک کرده و از توان هم 

بهره ببریم.
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نماینده مردم شهرستان های ساوجبلاغ ، نظرآباد ، چهارباغ 
برخی  به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  طالقان  و 
مشکلات ساخت و ساز در مناطق روستایی استان اعلام 
گونه  این  از  هادی  طرح  کامل  و  مناسب  اجرای  کرد: 

مشکلات و تخلفات پیشگیری می کند.
علی حدادی در همایش روز ملی شوراهای اسلامی شهر 
نژاد فلاح کرج  البرز که در تالار شهیدان  و روستا استان 
برگزار شد، افزود: طولانی شدن اجرای زمان طرح هادی 
روستاها سبب می شود تا ساخت وسازهای غیر مجاز در 

این مناطق را شاهد باشیم .
وی تاکید کرد: در طرح هادی روستاهای استان البرز شاهد 
بلاتکیلفی هستیم که به بافت روستاها آسیب وارد می کند؛ 
می  سبب  روستاها  بافت  از  خارج  در  وساز  ساخت  انجام 
شود تا اقدام تخریبی برای این گونه بناها اعمال شود که 

نارضایتی مردم را در پی دارد.
این نماینده مجلس در ادامه بر توجه به اجرای طرح جامع 
و تفصیلی شهرهای استان البرز تاکید کرد و افزود: وجود 
املاک قولنامه ای از مشکلات شهرهای استان البرز است 
که امروز بیش از ۷۰ درصد مشکلات شهری استان به این 

موضوع مرتبط است.
وی گفت: در بحث درآمد پایدار شهرداری ها نیز نشستی 
از  امور مالیاتی استان برای اختصاص بودجه  با مسوولان 
محل ارزش افزوده برگزار شد که قرار شد از محل بودجه 

امسال توجه ویژه ای به شهرداری ها شود.
این مسوول با بیان اینکه تلاش های فراوانی در شوراهای 

اسلامی شهر و روستا در استان البرز شاهد هستیم ، افزود: 
اطلاع  خوبی  به  و  مانده  مغفول  خدمات  این  از  بسیاری 

رسانی نشده که بیانگر مظلومیت نهاد شورایی است.
وی با اشاره به جایگاه قانونی شوراهای اسلامی بیان کرد: 
در قانون اساسی برای پیشبرد سریع برنامه های اجتماعی، 
اقتصادی، فرهنگی ، عمرانی و آموزشی از طریق همکاری 

مردم در شهرها و روستاها تاکید شده است.
حدادی گفت : با پیگیری نمایندگان مردم البرز در مجلس 
و استاندار البرز امسال بودجه محرومیت و عمرانی مناسب 
برای ۲ روستای پرجمعیت پلنگ آباد اشتهارد و نجم آباد 

نظرآباد دیده شده است.
این نماینده مجلس تاکید کرد: در کنار برنامه هفتم توسعه 
تامین  و  شهری  عمومی  ونقل  حمل  وضعیت  بهبود  باید 

خوبی  به  البرز  روستاهای  و  شهرها  برای  ها  ساخت  زیر 
دنبال شود.

نماینده مردم شهرستان های ساوجبلاغ ، نظرآباد ، چهارباغ 
پاسخ  به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  طالقان  و 
موشکی سپاه به تجاوز رژیم صهیونیستی گفت : امروز این 

رژیم در آستانه فروپاشی قرار گرفته است.
وی با بیان اینکه طوفان الاقصی و عملیات موشکی سپاه 
نیروهای  مجموعه   : افزو  شد،  جهانی  جدید  نظم  موجب 
مسلح جمهوری اسلامی ایران و سپاه با حرکت منسجم، 

شرارت دشمن صهیونیستی را پاسخ محکم دادند.
جهان  وحدت  و  فلسطین  ملت  مقاومت   : گفت  حدادی 
اسلام رژیم صهیونیستی را در سردرگمی و آستانه نابودی 

قرار داده است.

نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی:

در طرح هادی روستاهای استان البرز شاهد 
بلاتکیلفی هستیم

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز :

کرج کاندیدای انتخاب پایتخت جهانی کتاب 
2026 یونسکو شد

رییس پلیس آگاهی البرز :

مشخصات ۸۵0 قلم کالای مسروقه البرز
 در سامانه نما منتشر شد

سوابق  و  تعریف شده  های  بر شاخص  بنا   : گفت  البرز  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
شهرهای فعال در حوزه کتاب و کتابخوانی و نتایج به دست آمده در ادوار گذشته پایتخت کتاب 

ایران، کرج کاندیدای انتخاب پایتخت جهانی کتاب ۲۰۲۶ یونسکو شد.
بنا بر شاخص  البرز، اظهار داشت:  انصاری مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان  سعید جابری 
نتایج به دست آمده در  های تعریف شده و سوابق شهرهای فعال در حوزه کتاب و کتابخوانی و 
ادوار گذشته پایتخت کتاب ایران، برخی از شهرهای ایران حایز شرایط شرکت در این رویداد بین 

المللی شده اند.
وی گفت: شهر کرج نیز بواسطه برنامه های متنوع و فعالیت های درخور و شایسته ای که در سال 
گذشته با همت حضرت آیت اله همدانی امام جمعه فرهیخته کرج و دکتر عبداللهی استاندار پرتلاش 
و همچنین مهندس کیانی شهردار کرج، حجت الاسلام سعیدی رئیس کمیسیون فرهنگی شورای 
اجتماعی  امور  آقای دکتر کاظمینی مدیرکل  استاندار،  آقای مهندس آل عوض مشاور  شهر کرج، 
استانداری و خانم اسفندیاری مدیر انجمن بخوان با ما و مجری طرح و سایر دستگاه های اجرایی 
استان و با دبیری اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز به انجام رسید، فرصت رقابت در این عرصه 

فرهنگی بین المللی را به دست آورده است.
دبیر شورای فرهنگ عمومی استان البرز در ادامه افزود: ضمن تبریک این اتفاق میمون و مبارک 
به اصحاب فرهنگ و هنر استان البرز، از همه دستگاه های اجرایی استان، شهرداری ها، موسسات 
اله با همدلی و وحدت شکل  و نهادهای فرهنگی تقاضای همکاری و مساعدت داریم تا ان شاء 
گرفته و انرژی مضاعفی که از موفقیت کرج به عنوان شهر دوستدار کتاب و شهر خلاق در مهارت 
مطالعه در رقابت پایتختی کتاب ایران در سال گذشته شکل گرفت، شاهد انتخاب کرج به عنوان 
پایتخت جهانی کتاب ۲۰۲۶ یونسکو باشیم و شهر کرج را به عنوان نماد کتاب و کتابخوانی به تمام 

دنیا معرفی نماییم.
جابری انصاری در پایان از تدابیر دکتر اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و آقای دکتر جانعلی 
پور مدیرکل مجامع و تشکل های وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در ترویج و توسعه فرهنگ کتاب 
و کتابخوانی قدردانی نمود و اظهار امیدواری کرد که در نتیجه تلاش جمعی همه عوامل فرهنگی و 
هنری و مسئولین اجرایی استان، علاوه بر کسب عنوان پایتختی کتاب در سطح ملی و بین المللی، 

شاهد ارتقای شاخص های فرهنگی بخصوص سرانه مطالعه کتاب باشیم. 

رییس پلیس آگاهی البرز گفت: مشخصات بیش از۸۵۰ قلم کالای مسروقه کشف شده استان برای 
شناسایی توسط مالباختگان در سامانه نما منتشر شد.

آن  وسیله  به  که  مسروقه  کالای  سریال  شماره  و  ثبت مشخصات  برای  ابزاری  نرم  نما  »سامانه 
مالباختگان می توانند به صورت مجازی کالاهای کشف را رصد کنند.«

اطلاع  برای  آگاهی  پلیس  نما  سامانه  در  کالاها  این  کرد:  اظهار  شجاعی  اله  حکمت  سرهنگ 
مالباختگان به نمایش گذاشته شده است.

وی اضافه کرد: اکنون بیش از ۱۰۰ درخواست جدید مالباختگان به پلیس آگاهی استان البرز برای 
شناسایی اموال سرقت شده ارجاع شده است.

شجاعی یادآورشد: مالباختگان تا پیش از راه اندازی سامانه نما برای شناسایی اموال مسروقه خود به 
پلیس آگاهی مراجعه می کردند که فعالیت این سامانه علاوه بر عدم مراجعه به مقر پلیس، دسترسی 

سریع به اطلاعات اموال کشف شده را آسان کرده است.

رییس صندوق نوآوری و شکوفایی ریاست جمهوری خبر داد:

دانش بنیان ها و استارتاپ های حوزه پیشگیری و 
درمان سرطان حمایت می شوند

 رییس هیات عامل صندوق نوآوری و شکوفایی ریاست جمهوری از آمادگی این صندوق 
برای تقویت و حمایت از استارتاپ ها و شرکت های دانش بنیان مرتبط با موضوع پیشگیری 

و درمان سرطان با ارائه تسهیلات و همچنین اهدای جوایز خبر داد.
علمی  رویدادهای  برگزاری  از  نوآوری  حمایت صندوق  اعلام  با  خیاطیان  محمدصادق   
گیری  کرد: شکل  تصریح  کنسرژنومیکس،  کنگره  جمله  از  حوزه سلامت  در  فناوری  و 
قابل ملاحظه  اتفاق  توسعه علمی  به  توجه  رویداد در کنار  این  کمیته تجاری سازی در 
ای است که می تواند در شکل گیری زیست بوم پیشگیری و درمان سرطان و سلامت 

کشور اثربخش باشد.
وی تاکید کرد: صندوق نوآوری و شکوفایی آماده تقویت و حمایت از استارتاپ ها و شرکت 
های دانش بنیان مرتبط با موضوع پیشگیری و درمان سرطان از طریق ارائه تسهیلات 
و حمایت های لازم و نیز اهدای جوایز به گروه هایی است که مورد تایید کمیته تجاری 

سازی در نمایشگاه یا جشنواره ایده تا استارت  اپ قرار می گیرند.
از  سلامت  اینکه،  بر  تاکید  با  جمهوری  ریاست  شکوفایی  و  نوآوری  صندوق  رییس 
موضوعات راهبردی صندوق است، معاونت توسعه این نهاد را مسوول همکاری های لازم 

با کمیته تجاری کنگره کنسرژنومیکس معرفی کرد. 
عضو هیات عامل صندوق نوآوری و شکوفایی ریاست جمهوری نیز در این نشست اظهار 
داشت: بر اساس بررسی های انجام شده در دنیا طیف مختلفی از خیرین حوزه سلامت و 
حتی کسانی که با نیت انتفاع اقتصادی قصد مشارکت در بخش سلامت را دارند می توانند 

در مدل های تامین مالی پروژه های اجتماعی مشارکت کنند.

معاون سیاسی اجتماعی استانداری البرز :

 همه در راستای مشارکت افزایی در 
پای صندوق های رای ایفای نقش کنیم

رئیس کل دادگستری البرز مطرح کرد :

پیگیری انتقال مدیریت زندان 
قزلحصار از تهران به استان البرز

معاون سیاسی اجتماعی استانداری البرز با اشاره به اهمیت جایگاه شوراهای اسلامی 
شهر و روستا از این نهادهای مدنی به عنوان نماد مردم سالاری دینی و مشاوران 
مدیران اجرایی در تصمیم گیری ها یاد کرد و گفت : شوراها با کار و تلاش مضاعف 

امید آفرینی کنند.
مرتضی ولی پوری در آیین گرامیداشت روز ملی شوراهای اسلامی شهر و روستا که 
در تالار شهیدان نژاد فلاح کرج برگزار شد، افزود: اعضای این شوراها باید با اشراف 

و اطلاعات کامل بر حوزه کاری خود نظارت کافی داشته باشند.
وی ادامه داد: اعضای شوراهای اسلامی نقش بسزایی در پیشبرد مسائل اجتماعی، 

اقتصادی ، عمرانی، فرهنگی ، مذهبی و سیاسی دارند.
شوراهای  آتی  انتخابات  برگزاری  زمان  تا  یکسال  حدود  اینکه  بیان  با  پوری  ولی 
اسلامی شهر و روستا زمان باقی است، گفت : اعضای شوراها باید در این مدت زمان 

به وظایف و رسالت کاری خود برای خدمت بیشتر به مردم تلاش کنند.
وی تاکید کرد : شوراهای اسلامی باید برای امید آفرینی ، نشاط اجتماعی و مشارکت 

مردم در عرصه های سیاسی - انتخاباتی و اجتماعی تلاش مضاعف کنند.
معاون استاندار البرز با اشاره به برگزاری انتخابات مرحله دوم دوازدهمین دوره مجلس 
شورای اسلامی در حوزه انتخابیه کرج ، اشتهارد و فردیس افزود: حدود ۱۷ هزار نفر 
به عنوان مجری ، بارزس ،عوامل فرمانداری ها و خادمان انتظامی کار برگزاری این 

مرحله از انتخابات را برعهده دارند.
وی تاکید کرد: همه باید در راستای مشارکت افزایی در پای صندوق های رای ایفای 
گذشته  اداوار  مانند  ایران  اسلامی  مقدس جمهوری  نظام  در  انتخابات  کنیم؛  نقش 

به عهده مردم است و همانند سال های گذشته از آرای مردم صیانت خواهیم کرد.
ولی پوری اظهار کرد: در این زمینه نشست های مختلف سیاسی با اصحاب رسانه 
، نخبگان و همه اقشار مختلف استان البرز برگزار شده که بیشتر این نشست ها با 
حضور استاندار البرز در راستای مشارکت افزایی و حضور حداکثری مردم بوده است .

رییس کل دادگستری البرز بر لزوم نظارت درون سازمانی شورای شهر تاکید کرد و گفت 
که در صورت مشاهده تخلف و بزه، دستگاه قضایی بدون اغماض ورود و برخورد قاطع 

خواهد کرد.
حسین فاضلی هریکندی در دیدار مسئولان دادگستری با اعضای شورای شهر کرج یکی 
از ویژگی های بارز استان البرز را تعامل، همکاری و هم افزایی اجزای مختلف مدیریتی 
از آغاز فعالیت خود در استان، افزایش تعاملات با سایر  اینکه  با اعلام  استان دانست و 
بخش ها را با حفظ استقلال دستگاه قضایی سرلوحه اقدامات مجموعه قضایی قرار داده 

است .
سایر  و  قضایی  دستگاه  بین  همکاری  و  تعاملات  قضائیه  قوه  رئیس  کرد:  اضافه  وی 
مجموعه ها اعم از اجرایی و شهری به منظور شناسایی و حل مشکلات را به عنوان یکی 

از ویژگی های مهم استان البرز یاد می کند.
وی اجرای طرح پارکرود در اراضی آزادسازی شده رودخانه کرج، تعطیلی زندان رجایی 
شهر و پیگیری رفع مشکل سند اراضی اسلام آباد را از مصادیق همکاری دستگاه قضایی 
با مدیریت شهری بیان کرد و افزود: مطمئنا اگر همکاری سازنده بین همه دستگاه ها نباشد 

انجام بسیاری از ماموریت ها با مشکل مواجه خواهد شد.
رئیس کل دادگستری استان البرز در ادامه با اشاره به اینکه افزایش ورودی پرونده ها یکی 
از معضلات دستگاه قضایی است، تصریح کرد: برخی از این پرونده ها با همکاری و انجام 
وظایف مدیریت شهری و با اقدامات پیشگیرانه قابلیت کاهش دارد به عنوان نمونه بخشی 
از پرونده های حقوقی استان، اختلافات مرتبط با مشارکت در ساخت یا پیش فروش است 
شاهد  تا  کند  کمک  زمینه  این  در  خود  قانونی  وظایف  انجام  با  می تواند  شهرداری  که 

کاهش ورودی باشیم.
وی در ادامه با اشاره به موضوع تعطیلی زندان رجایی شهر و بحث انتقال مدیریت زندان 
قزلحصار به عنوان مصوبات سفر ۱۷ فروردین سال گذشته رئیس قوه قضائیه به استان 
البرز متذکر شد: یکی از این مصوبات که مربوط به تعطیلی زندان رجایی شهر بود انجام 
شد اما در مورد زندان قزلحصار، نظر مجموعه قضایی استان با توجه به محدودیت های 

فضای فیزیکی ندامتگاه های البرز، انتقال مدیریت آن از تهران به استان البرز است.
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وزیر راه و شهرسازی به تلاشها برای انجام ندادن تکالیف قانونی 
و گفت: صندوق  داد  نشان  واکنش  حادثه خیز  نقاط  رفع  زمینه  در 
تامین خسارت بدنی باید به تکالیف قانونی خود عمل کرده و از منابع 

صندوق برای رفع نقاط حادثه خیز استفاده کند.
آذربایجان  های  راه  ایمنی  کمیسیون  جلسه  در  باش  بذر  مهرداد 
گفت:  نقل  و  حمل  ایمنی  ملی  روز  با  همزمان  تبریز  در  شرقی 

رئیس جمهوری دستور داده اند تا از محل اعتبارات صندوق تامین 
حادثه  نقاط  رفع  برای  ریال  میلیارد  هزار   ۳۰ بدنی،  های  خسارت 
خیز اختصاص یابد، اما عده ای تلاش می کنند مانع از انجام این 

تکلیف بشوند.
وی با اشاره به اینکه بخش زیادی از منابع این صندوق را به سپرده 
بانکی تبدیل کرده و سود دریافت می کنند، نسبت به این موضوع 

تکالیف  به  این صندوق  داده و خواستار عمل کردن  واکنش نشان 
نقاط حادثه  رفع  راه و شهرسازی خاطرنشان کرد:  قانونی شد.وزیر 
خیز با کاهش تصادفات فوتی و جرحی به صورت مستقیم، موجب 

کاهش پرداخت خسارت توسط صندوق می شود .
وزیر راه و شهرسازی با بیان این که سال قبل ترانزیت جاده ای کشور 
بار در شبکه  نزدیک ۱۵ میلیون تن  ۵۸ درصد رشد داشت، گفت: 

ترانزینی در این مدت جا به جا شد. 
وی در جلسه راهبری کاهش تصادفات رانندگی آذربایجان شرقی، 
با اشاره به بازدیدهای خود از محورهای ارتباطی استان، اظهار کرد: 
این منابع عظیمی که در پروژه ها  باید هرچه سریعتر برای تکمیل 
انبار شده و روز به روز قیمت تمام شده آن بالا می رود، اقدام کنیم.

وی در پاسخ به خواسته امام جمعه تبریز و استاندار آذربایجان شرقی 
قول داد رام های جدیدی به شبکه ریلی استان اضافه شود.

با کشورهای همسایه در  ایران  پروژه های جاده ای  به  اشاره  با  وی 
قالب پروژه ایران راه، ادامه داد: باید تمام تلاش خود را برای کاهش 

نقاط حادثه خیز و سوانح رانندگی بکار گیریم.
زنجان  تبریز-  آزادراه  مشکلات  رفع  برای  اینکه  بیان  با  بذرپاش 
دستور لازم داده شده است، گفت: شریک کار این آزادراه، یکی از 
بانک های کشور است که به خاطر دلایلی، اهتمام روکش و بهسازی 
نواقص  اختیار ورود و رفع  قانون،  بر اساس  نیز  ما  نداشته و  را  آن 

این مسیر را داریم.
وزیر راه و شهرسازی بر لزوم حضور مدیران بر سر پروژه ها تاکید کرد 

و افزود: حضور بر سر پروژه ها، بازدارنده است.

وزیر راه و شهرسازی :

رام های جدیدی به شبکه ریلی استان 
اضافه می شود

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی:

سرمایه گذاری خارجی در آذربایجان شرقی
 ۷2 درصد افزایش یافت

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی آذربایجان شرقی گفت: سال گذشته سرمایه گذاری خارجی 
در استان با ۷۲ درصد افزایش به بیش از ۴۷ میلیون دلار رسید.

آذربایجان شرقی، اظهار  با حضور در خبرگزاری جمهوری اسلامی مرکز  واقف بهروزی 
کرد: آذربایجان شرقی در موضوع سرمایه گذاری خارجی جزو استان های پیشرو بوده و 
الگویی برای سنجش به کار گرفته  متوسط سه سال گذشته شاخص های آن به عنوان 

می شود.
وی افزود: با وجود تحریم های سنگین خارجی و سختی مسیرهای تبادل ارز و مواد اولیه 
الگو در کشور مطرح  از استان ما طی شده که به عنوان  ارز  تبادل  اما مسیرهایی برای 
هستند، بر این اساس میزان هدفگذاری برای جذب سرمایه گذاری خارجی استان در سال 
تحقق  گذاری  سرمایه  دلار  میلیون   ۲۷ از  بیش  ولی  بوده  دلار  میلیون   ۱۳ مبلغ   ۱۴۰۱
یافت. وی ادامه داد: تعداد ۱۲ طرح در سال ۱۴۰۱ و تعداد ۱۳ طرح نیز در سال ۱۴۰۲ با 
سرمایه گذارانی از کشورهای ترکیه، چین، جمهوری چک، امارات و ایرانیان مقیم خارج 
در استان آغاز شدند که بیشتر در بخش های گلخانه، تولید کنسانتره، نساجی، صنایع چوب 

و تجهیزات هستند.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی آذربایجان شرقی همچنین از کسب رتبه دوم آذربایجان 
شرقی در اعطای تسهیلات تبصره ۱۸ مربوط به واحدهای تولید کننده، راکد و نیمه تعطیل 

و سایر موارد خبر داد.
بهروزی با اشاره به وظایف اجرایی این نهاد در حوزه تسهیلات تبصره ۱۸ نیز گفت: این 
تبصره از حدود هفت سال گذشته در قوانین بودجه دستگاه های مختلف در حال چرخش 
بود و بر اساس گزارش مجلس شورای اسلامی میزان تسهیلات تحقق یافته از محل این 
تبصره تا قبل از سال ۱۴۰۰ بیشتر تک رقمی بوده و ما جزو استان های متوسط به پایین 
این  گرفتن  برعهده  برای  استان  اقتصادی  امور  اداره کل  ورود  از  افزود: پس  بودیم.وی 
تبصره، توانستیم یکهزار و ۸۲۲ میلیارد تومان تسهیلات شامل ۱۷۰ درصد از سهم ابلاغی 

به استان را جذب کنیم و در این راستا به رتبه دوم در کشور بعد از تهران دست یابیم.
وی ادامه داد: از محل تسهیلات تبصره ۱۸ سال ۱۴۰۱ که هنوز پرونده آن تا شهریور 
استان  در  طرح   ۶۵۰ برای  ریال  میلیارد   ۱۱۰ و  هزار  داشت، شش  خواهد  ادامه   ۱۴۰۳
تخصیص یافته که میزان تحقق آن نیز ۴۵ درصد بوده و تسهیلات بند الف اعتبار ابلاغی 

نیز ۱۳هزار و ۵۶۰ میلیارد ریال است.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی آذربایجان  شرقی با تاکید بر این که اولویت تخصیص این 
تبصره از قانون بودجه بین واحدهای نیمه تمام و راکد است، گفت: تاخیر ما در پرداخت 

اعتبار و تسهیلات از محل این تبصره به خاطر تاخیر در جذب منابع است.
وی با بیان این که تعداد اشتغال تثبیت شده از این محل یکهزار و ۷۳۴ نفر است، افزود: از 
محل جزء ۳ بند ب نیز ۲۱ هزار و ۲۲۰ میلیارد ریال ابلاغ شده که ۹ هزار و ۷۴۰ میلیارد 
ریال آن )۴۶ درصد( و از محل جزء ۴ بند ب نیز با ابلاغ ۱۷هزار و ۶۹۰ و ۱۶هزار میلیارد 

ریال )۹۱ درصد( آن تا به امروز پرداخت شده است.

فرمانده انتظامی شهرستان بستان آباد :

2۹ هزار لیتر سوخت قاچاق در بستان آباد 
کشف شد

مدیرکل میراث فرهنگی آذربایجان غربی:

کاروانسرای تاریخی شرکت نفت ارومیه 
ساماندهی می شود

فرمانده انتظامی شهرستان بستان آباد از کشف ۲۹ هزار لیتر گازوئیل قاچاق به ارزش ۲۰ 
میلیارد ریال و توقیف کامیون حامل این محموله قاچاق خبر داد.

سرهنگ محمدعلی نایب زاده در تشریح این خبر گفت: با هدف اجرای طرح ارتقاء امنیت 
اجتماعی و مبارزه با قاچاق کالا ماموران کلانتری ۱۱ این شهرستان، حین گشت زنی در 
سطح حوزه استحفاظی و کنترل خودروهای عبوری، در محل عوارضی بستان آباد به یک 

دستگاه کامیون کشنده مشکوک شده و آن را متوقف می کنند.
فرمانده انتظامی بستان آباد افزود: در این ارتباط یک نفر دستگیر و پس از تشکیل پرونده 

برای سیر مراحل بعدی تحویل مرجع قضائی شد.
نایب زاده با اشاره به اینکه برخورد با سودجویان و مقابله با قاچاقچیان به صورت مستمر در 
دستور کار پلیس این شهرستان قرار دارد، از شهروندان خواست در صورت مشاهده هرگونه 

موارد مشکوک، موضوع را با شماره تلفن ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

 مدیرکل میراث فرهنگی آذربایجان غربی از ساماندهی کاروانسرای تاریخی شرکت نفت 
ارومیه خبر داد.

مرتضی صفری در حاشیه بازدید از کاروانسرای تاریخی شرکت نفت ارومیه گفت و گو با 
خبرنگاران از ساماندهی کاروان سرای شرکت نفت ارومیه با همکاری مالک، شهرداری و 
این اداره کل خبر داد و افزود: این کاروان سرا از جمله بناهای تاریخی ارومیه بوده که در 
اختیار مالک بخش خصوصی قرار دارد که با گفت وگوهای انجام شده با مالک آن مقرر شد 

نسبت به ساماندهی آن اقدام شود.
به منظور  داد:  ادامه  آذربایجان غربی  میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی  مدیرکل 
جلوگیری از تخریب بیشتر این مجموعه اقدامات احیا و مرمت حجرات پیرامون کاروان سرا 

زیر نظر کارشناسان مرمت و احیا اداره کل در اسرع وقت عملیاتی خواهد شد.
صفری گفت: همچنین برای ساماندهی این بنا شهرداری ارومیه نیز اعلام آمادگی جهت 
مشارکت داشته است و آواربرداری و محوطه سازی با همکاری این مجموعه انجام خواهد 

شد.
وی اضافه کرد: کاروان سرای شرکت نفت ارومیه یکی از مجموعه های تاریخی متعلق به 

اواخر دوره قاجار و اوایل دوره پهلوی است.

فرماندار شهرستان تبریز:

دور دوم انتخابات مجلس در تبریز 
الکترونیکی برگزار می شود

استاندار آذربایجان شرقی:

شاهد سرعت گرفتن اجرای نهضت ملی 
مسکن در آذربایجان شرقی هستیم

فرماندار شهرستان تبریز گفت: دور دوم انتخابات مجلس شورای اسلامی در حوزه انتخابیه تبریز، 
آذرشهر و اسکو به طور الکترونیکی برگزار می شود.

یونس فاتح در گفت وگو با خبرنگاران با بیان این مطلب اظهار کرد: یک هفته قبل از روز انتخابات 
شورای  مجلس  انتخابات  نامزدهای  تبلیغات  امسال  ماه  اردیبهشت  سیزدهم  روز  بامداد  از  یعنی 

اسلامی آغاز می شود.
وی افزود: هشت نفر از نامزدهای مجلس شورای اسلامی در حوزه انتخابیه تبریز، آذرشهر و اسکو 
به دور دوم انتخابات راه پیدا کردند که از این تعداد ۴ نفر در روز ۲۱ اردیبهشت توسط مردم تبریز، 

آذرشهر و اسکو انتخاب می شوند و جمع نمایندگان این حوزه انتخابیه به شش نفر خواهد رسید.
فرماندار شهرستان تبریز با بیان اینکه تبلیغات نامزدها تا ساعت هشت صبح روز پنجشنبه )بیستم 
بدون  و  الکترونیکی  تمام  به صورت  دوم  دور  در  انتخابات  داد:  ادامه  بود،  ماه( خواهد  اردیبهشت 

دخالت دست انجام خواهد شد.
شورای  مجلس  دوازدهمین  انتخابات  دوم  مرحله  یارانه  کاربران  آموزشی  نشست  است،  گفتنی 

اسلامی حوزه انتخابیه تبریز، آذرشهر و اسکو در محل فرمانداری شهرستان تبریز برگزار شد.
مرحله دوم انتخابات دوازدهمین مجلس شورای اسلامی حوزه انتخابیه تبریز، آذرشهر و اسکو به 
نخواهد  مرحله صورت  این  در  دستی  شمارش  بنابراین  می شود؛  برگزار  الکترونیکی  تمام  صورت 

گرفت.

استاندار آذربایجان شرقی گفت: سرعت اجرای طرح نهضت ملی مسکن در استان مدتی کاهش 
یافته بود که با دستورات وزیر شاهد سرعت گرفتن این طرح هستیم.

مالک رحمتی در جلسه شورای مسکن آذربایجان شرقی که با حضور وزیر راه و شهرسازی برگزار 
شد، گفت: سرعت اجرای طرح نهضت ملی مسکن در استان مدتی کاهش یافته بود که با دستورات 

وزیر شاهد سرعت گرفتن این طرح هستیم.
وی با تشریح وضعیت اجرای این طرح در استان، افزود: بر اساس برش استانی، سهمیه آذربایجان 
شرقی در اجرای این طرح ۲۰۸ هزار واحد و در بخش شهری تعداد ۸۹ هزار واحد بود که ۳۹ هزار 

واحد تعریف و ۳۷ هزار واحد قرارداد بسته شده و ۲۶ هزار واحد تحویل داده شده است.
وی با اعلام اینکه در بخش خودمالکی شهری تعداد ۴۰ هزار واحد سهمیه داریم که همگی به 
بانک معرفی شده ولی ۱۰ هزار واحد تا به امروز عملیاتی شده است، افزود: در خودمالکی روستایی 
نیز سهمیه ۴۸ هزار واحدی داشتیم که ۲۳ هزار واحد به بانک معرفی و ۱۴ هزار واحد عملیاتی شده 
است.رحمتی ادامه داد: تعداد ۲۹ هزار واحد در طرح بازآفرینی شهری داریم که ۱۶ هزار واحد پروانه 
گرفته اند.وی با بیان این که ۷۵۰ هکتار زمین روستایی برای این طرح به تازگی تأمین شده است، 

گفت: ۱۵ الی ۱۰ هزار واحد نیز در این قالب ساخته خواهد شد.
وی با اشاره به تأمین زمین ۵۰۰ هکتاری در روستای شاداباد تبریز، افزود: در مجموع نزدیک به 
یکهزار و ۱۰۰ هکتار زمین برای واحدهای نهصت ملی مسکن تأمین می شود که در این صورت در 

۲ سال پیش رو شاهد رشد اجرای این طرح در استان خواهیم بود.

 رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی آذربایجان شرقی :

برنامه های دهه کرامت خانواده محور است
 رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی آذربایجان شرقی گفت: 
استان  در  امسال  کرامت  دهه  بصیرتی  و  فرهنگی  های  برنامه 

خانواده محور برگزار می شود.
حجت الاسلام میکائیل اسکندری در جلسه شورای برنامه ریزی 
 ۱۴ بزرگداشت  به  مربوط  های  آیین  و  کرامت  دهه  بزرگداشت 
خرداد سالروز ارتحال ملکوتی حضرت امام راحل و قیام ۱۵ خرداد، 
این  برای  خود  ویژه  های  برنامه  باید  فرهنگی  نهادهای  افزود: 
برنامه  و  بندی  زمان  با  تا  کنند  ارسال  ستاد  دبیرخانه  به  را  دهه 
برنامه  این  در  و شرکت  برای حضور  را  مردم  آحاد  دقیق  ریزی 

ها دعوت کنیم.
وی هدف اصلی از اجرای برنامه های مربوط به دهه کرامت را 
توجه به نهاد خانواده اعلام و اظهار کرد: بر همین اساس انتظار 
عمومی  و  دولتی  نهادهای  و  ها  سازمان  ادارات،  تمام  رود  می 
حداقل برای اجرای یک ویژه برنامه برنامه ریزی کنند تا در طول 
خانواده  مشارکت  با  و  باشکوه  شکل  به  ها  برنامه  این  روز   ۱۰

ها برگزار شود.اسکندری فضاسازی محیطی توسط شهرداری ها، 
های  ایستگاه  برپایی  ها،  بوستان  در  شادی  های  جنگ  اجرای 
خدمات  نهادهای  سوی  از  ویژه  های  تخفیف  اعطای  صلواتی، 
رسان همچون دستگاه قضائی، شهرداری ها، میراث فرهنگی و 
بانوان  از  تجلیل  و  ها  امامزاده  در  فرهنگی  های  برنامه  اجرای 
نمونه، تدوین برنامه های فرهنگی در مساجد، مدارس، دانشگاه 
ها و مراکز مذهبی را از جمله رئوس برنامه های مربوط به دهه 

کرامت در آذربایجان شرقی برشمرد.
به  شرقی  آذربایجان  اسلامی  تبلیغات  هماهنگی  شورای  رییس 
قیام  و  راحل  امام  ارتحال  با  مصادف  خرداد   ۱۵ و   ۱۴ روزهای 
تاریخی مردم ایران ضد رژیم ستم شاهی اشاره و اضافه کرد: برای 
اجرای ویژه برنامه های این دو روز تعداد ۱۴ کمیته در شورای 
هماهنگی تبلیغات اسلامی راه اندازی شده است که باید در حوزه 
های تخصصی وارد شده و برنامه های جامع خود را برای برگزاری 

باشکوه این دو رویداد ارایه دهند.

سازی  آماده  )ره(،  خمینی  امام  شخصیتی  ابعاد  تبیین  اسکندری 
مساجد و پایگاه های بسیج، راه اندازی گروه سرود دانش آموزی 
جانبازان  برای  متنوع  های  برنامه  اجرای  محوریت سوگواری،  با 
امام  نامه  وصیت  تشریح  و  تبیین  نقاشی،  مسابقات  ایثارگران،  و 
برای  معیشتی  اقلام  توزیع  ورزشی،  مختلف  های  برنامه  راحل، 
فضای  در  کتابخوانی  و  فرهنگی  مسابقات  اجرای  و  نیازمندان 
مجازی، برگزاری نشست های تخصصی اندیشه های امام را از 

جمله برنامه های مدنظر برای ۱۴ و ۱۵ خرداد ماه اعلام کرد.
مسئول دفتر نمایندگی ولی فیقه در آذربایجان شرقی نیز در این 
مساله  کرامت  دهه  برنامه های  در  باید  اینکه  بر  تاکید  با  جلسه 
خانواده و بانوان جامعه بیش از پیش مورد توجه باشد، یادآور شد: 
های  هجمه  بیشترین  انقلاب  و  اسلام  دشمنان  حاضر  حال  در 
فرهنگی خود را معطوف بنیان خانواده کرده اند که برای مقابله با 
این توطئه ها باید به لحاظ فرهنگی و اجتماعی برنامه های بسیار 

وسیع و مهمی در استان تدارک دیده شود.
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اروزنامه

استاندار قزوین از افتتاح و بهره برداری از پروژه قزوین- الموت در 
تابستان سال جاری خبر داد.

محمدمهدی اعلایی استاندار قزوین اظهار کرد: بسیاری از مشکلات 
بخش الموت غربی در سفر دور اول رئیس جمهور به استان قزوین 
در دستور کار قرار گرفته و بسیاری از آنها اجرایی و باقی مانده هم 

اجرایی خواهد شد.
استاندار  سه  گذشته  سال  در  غربی  الموت  توسعه  برای  افزود:  وی 
قزوین، گیلان و مازندران به همراه مدیران وزارت راه و شهرسازی 
از مسیر قزوین-رحیم آباد- کلاچای بازدید کردند و هر ۳ استان به 
همراه وزارت راه و شهرسازی مکلف شدند اعتباراتی را برای تکمیل 

پروژه در نظر بگیرند.
اعلایی گفت: بعد از پروژه قزوین-الموت که در اوایل تابستان امسال 
قزوین- پروژه  راه  وزارت  تمرکز  بالاترین  می رسد  برداری  بهره  به 
و  باشد  توسعه  پیشران  می تواند  که  بود  خواهد  آباد-کلاچای  رحیم 
تاکید  موضوع  این  بر  قزوین  به  در سفر  و شهرسازی هم  راه  وزیر 

کردند.
راه مشکلات  زمینه  در  قزوین  استان  اینکه  بیان  با  قزوین  استاندار 
عقب  با  روستایی  راه  در  ویژه  به  استان  کرد:  اضافه  دارد،  جدی 
ماندگی های زیادی مواجه است و موضوع پرهزینه ای هم می باشد 
ولی مجموعه مدیریتی استان تمام تلاش خود را برای برطرف شدن 

مشکلات انجام می دهد.
از  الموت  راه  موضوع  اینکه  بیان  با  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
فضای  واقعاً  الموت  راه  کرد:  اظهار  دارد،  قرار  اولویت  در  جهت   ۲
نامناسبی دارد و بهسازی مسیر نه تنها تردد ساکنین را هموار می کند 
بلکه می تواند الموت را به عنوان یکی از ظرفیت های اقتصادی استان 
را  در زمینه گردشگری تبدیل کند و راه مناسب توسعه گردشگری 

هم به همراه خواهد داشت.

وی افزود: اگر این ۲ راه جدید عملیاتی شود با حجم زیاد تردد مواجه 
خواهیم شد و همین موضوع به طور قطع گردشگری منطقه را بهبود 

خواهد بخشید.

سمن ها و گروه های مردمی بر حوزه 
دانش آموزان تمرکز کنند

استاندار قزوین گفت: سمن ها )سازمان های مردم نهاد( و گروه های 
دانش  اجتماعی  مراقبت  )نظام  نماد  طرح  در  مشارکت  با  مردمی 
آموزان( بر کاهش آسیب های اجتماعی در حوزه دانش آموزی تمرکز 
کند.وی در نخستین نشست شورای آموزش و پرورش استان در سال 
برگزار  استانداری  قاسم سلیمانی  در سالن جلسات شهید  جاری که 
مداخلات  به  نیاز  دیگری  زمان  هر  از  بیش  امروز  کرد:  اظهار  شد، 

کاهش  و  پیشگیری  با  رابطه  در  جهادی  های  گروه  و  مردمی 
آسیب های اجتماعی بین دانش آموزان داریم.

آموزان(  دانش  اجتماعی  مراقبت  )نظام  نماد  طرح  به  اشاره  با  وی 
تصریح کرد: اجرای این طرح در قزوین اتفاق خوبی است، اما باید از 

ظرفیت مردمی بیشتری برای این طرح استفاده کرد.
اولیا  انجمن  اعضای  یا  و  دانشجویی  گروه های  به  اشاره  با  اعلایی 
و  تربیتی  در حوزه های  اقشار می توانند  این  مربیان، تصریح کرد:  و 
نهاد  مردم  سازمان های  و  تشکل ها  تشکیل  و  کنند  ورود  فرهنگی 

می تواند در این زمینه موثر باشد.
در ادامه استاندار قزوین با اشاره به نزدیک شدن به ایام گرامیداشت 
معلم اظهار کرد: همه مدیران استان باید با حضور در مدارس و جمع 

معلمان از زحمات آنان قدردانی کنند.

استاندار قزوین :

 راه های روستایی استان با عقب ماندگی های 
زیادی مواجه است

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای قزوین :

بر اثر تغییرات اقلیمی، قزوین به شدت درگیر 
کاهش بارندگی شد

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای قزوین: ۹۰ میلیون متر مکعب آب برای بخش کشاورزی 
این استان از سد طالقان تامین شده و در سه بخش حقابه پاییزه، بهاره و تابستانی تقدیم 

بهره برداران می شود.
اینکه  اشاره  با  قزوین  مرکز  اسلامی،  جمهوری  خبرگزاری  در  حضور  با  ستوده  منصور 
استان  در  مساله مهم  عنوان یک  به  قزوین  آبیاری دشت  آب کشاورزی شبکه  موضوع 
مطالبه گری و پیگیر شد، اظهار کرد: طرح کشت آبی از ۱۵ فروردین ماه شروع شده و هم 
اکنون ۱۰ مترمکعب در ثانیه آب از سد طالقان برای بخش کشاورزی رها سازی شده است.
نیرو  بر اساس آخرین سهمیه ای که وزارت  بتوانیم  ادامه  امیدواریم در  وی اضافه کرد: 
اعلام کرده و با توجه به شرایط موجود و خشکسالی ها بتوانیم با کمترین چالش سهمیه 

آب کشاورزان را تامین کنیم.
ستوده تصریح کرد: شرایط بارندگی در سنوات گذشته مناسب بود، تا جایی که با توجه 
به تخصیص آب استان قزوین از سد طالقان در ۲ بخش آب کشاورزی در ۱۵۰ میلیون 
مترمکعب و دیگری آب شرب در ۶۰ میلیون مترمکعب و نیازهای زیست محیطی، مساله 
آب خیلی مشکل حادی نبود. این مسوول ادامه داد: با توجه به تغییرات اقلیمی چهار ساله 
کشور که در شرایط خشکسالی قرار گرفتیم، نه تنها استان قزوین بلکه سایر استان های 
دیگر نیز به شدت درگیر کاهش بارندگی شدند و این کاهش بارندگی اثرات خودش را 
بر کاهش آورده رودخانه ها و سد ها به ویژه سدهایی با اهداف آب شرب و کشاورزی 

گذاشت.
به گفته ستوده، بر همین اساس، وزارت نیرو و شرکت آب منطقه ای در استان طوری 
این شرایط را مدیریت می کنند که بتوانند بر اساس میزان بارش سالانه و ورودی آب 
رودخانه ها به حجم مخازن سدها، آب شرب و بعد بخش های دیگر همانند آب کشاروزی 

تامین شود.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای قزوین خاطرنشان کرد: سد طالقان در استان قزوین به 
عنوان تامین کننده آب شرب سه استان مهم از جمله تهران البرز و قزوین است که در کنار 
آن قزوین نیز از این سد در بخش کشاورزی سهمیه دارد و در صورتی که حجم مخازن 
آب شرب تهران کاهش یابد و ناگزیر شوند که از منابع مختلف از جمله سد طالقان آب 
شرب را تامین کنند، باید با اندک آبی که در بخش کشاروزی به ما تخصیص داده می 
شود، شرایط را مدیریت کنیم. ستوده یادآور شد: امسال نیز وضعیت قزوین بسیار نامناسب 
تر از سال گذشته است و ناگزیر باید این شرایط را با آبی که برای بخش کشاورزی سهمیه 
داده شده مدیریت کنیم و علیرغم همه کمبودها و تحمل مردم و کشاورزان این آب را به 

شرکت آبیاری اعلام کردیم.

 شماره 144۲
دوشنبه
7 اسفند 140۲ 

 رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین:

صادرات مرغ منجمد از قزوین یک ظرفیت
 مغفول مانده است

مدیرکل گمرک زنجان:

صادرات استان صعودی شد

 رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین گفت: صادرات مرغ منجمد از این استان 
علاوه بر افزایش توان اقتصادی به تقویت تولید و حمایت از تولیدکنندگان منجر می شود 

که باید این ظرفیت مغفول مانده بیش از پیش مورد توجه باشد.
محمدحسین عطایی در نشست بررسی وضعیت تولید مرغ استان قزوین اظهار کرد: تولید 
مرغ در استان و کشور نسبت به سال گذشته وضعیت خوبی داشته که انتظار می رود در 

این برهه مازاد تولید داشته باشیم و با انجماد و صادرات از تولیدکنندگان حمایت کنیم.
وی با بیان اینکه ظرفیت تولید مرغ منجمد صادراتی را باید افزایش داد تا تولیدکنندگان 
و مرغداران دچار ضرر نشوند، تصریح کرد: متولیان این حوزه باید ظرفیت عمل آوری و 
فروش مرغ به شرکت پشتیبانی امور دام را افزایش دهند تا مرغ مازاد تولیدی منجمد و 

صادر شود.
عطایی تاکید کرد: تولیدکنندگان و کشتارگاه ها می توانند با صادرات مرغ در حوزه تولید 
مشارکت کرده و به تنظیم بازار هرچه بهتر این کالای اساسی مبادرت کند، چراکه تولید 
مرغ با سیاست های تولیدی سال گذشته به آرامش بازار منجر شده و اکنون نباید افزایش 

تولید و کاهش قیمت باعث متضرر شدن تولیدکنندگان شود.
این مسوول ادامه داد: اصلی ترین هدف وزارت جهادکشاورزی کمک به تولید کننده و 

حمایت از مصرف کنندگان است که در سرلوحه کارهای استان قرار دارد.
عطایی خاطرنشان کرد: تمام زنجیره تولید با یکدیگر متصل هستند و نباید در چرخه تولید 

و اقتصاد جامعه تولیدکننده و مصرف کننده متضرر شود.

 مدیرکل گمرک استان زنجان گفت: صادرات از گمرک استان در ماه ابتدایی سال نسبت به مدت 
مشابه گذشته ۲۶ درصد رشد یافت.

زین العابدین گنج خانلو افزود: در این مدت حدود ۱۲ هزار و ۵۰۰ تن کالا به ارزش تقریبی ۳۱ میلیون 
دلار از گمرک استان صادر شده است که به لحاظ ارزش حدود ۲۶ درصد افزایش و از نظر وزن ۱۴ 

درصد کاهش نسبت به مدت مشابه سال قبل دارد.
وی اظهار کرد: همچنین ۳۴ هزار تن کالا به ارزش بیش از ۱۰.۶ میلیون دلار به صورت موقت 
وارد استان شده است که نسبت به سال گذشته از نظر ارزش ۱۸ درصد و از نظر وزن ۱۹ درصد 
افزایش دارد.مدیرکل گمرک استان زنجان عنوان کرد: بعد از حدود یک سال روند کاهشی صادرات، 
ارزش صادرات استان نسبت به مدت مشابه گذشته ۲۶ درصد رشد را نشان می دهد.گنج خانلو ابراز 
کرد: همچنین در رویه ورود موقت نیز شاهد افزایش هستیم که امیدواریم با رونق فعالیت واحدهای 
صنعتی استان، سطح تجارت خارجی نیز افزایش یابد.وی تاکید کرد: در این مدت همچنین واردات 
قطعی بیش از ۲۴.۵ میلیون دلار کالا به وزن بیش از ۱۴ هزار تن ثبت شده است که نسبت به سال 

گذشته از نظر ارزش ۵۹ درصد کاهش و از نظر وزن ۴۲ درصد کاهش دارد.
بنابر اعلام گمرک زنجان طی سال گذشته عمده کالای صادراتی این استان شامل شمش روی، 
ترانسفورماتور و متعلقات، پروفیل، میلگرد، نبشی، شمش فولادی، مفتول مسی، فیلم پروپیلن، اسید 

سولفونیک، کنسانتره روی، لبنیات، شمش سرب، کاغذ فلوتینگ، تست لاینر و مقوا بود.

معاون مهندسی و برنامه ریزی نیروگاه شهیدرجایی :

2۵0 مگاوات تولید برق نیروگاه 
شهیدرجایی وارد مدار شد

معاون مالی و اقتصادی شهرداری قزوین :

۵۸00 پرونده در کمیسیون
 ماده ۷۷ شهرداری قزوین بررسی شد

معاون مهندسی و برنامه ریزی نیروگاه شهیدرجایی گفت: واحد شماره ۲ بخاری به ظرفیت تولید 
۲۵۰ مگاوات پس از ۳۱ روز در ادامه برنامه های تعمیراتی واحدهای سیزده گانه نیروگاه، به مدار 

تولید بازگشت.
جواد دوستی اظهار کرد: همه ساله برای کسب آمادگی تولید انرژی الکتریکی در واحدهای بخاری و 
سیکل ترکیبی نیروگاه، ۱۷ فعالیت تعمیرات اساسی، نیمه اساسی و بازدیدهای دوره ای در ۱۳ واحد 

بخاری و سیکل ترکیبی به انجام می رسد.
وی ادامه داد: در همین راستا، واحد شماره ۲ بخاری که از فروردین ماه جاری برای اجرای تعمیرات 
و بازدید دوره ای از مدار تولید، خارج شده بود پس از انجام فعالیت های تعمیراتی با توان تولید ۲۵۰ 
مگاوات تولید برق دوباره به مدار تولید برق برگشت.دوستی، انجام تعمیرات اساسی الکتروموتورها 
و پمپ های ۶.۶ کیلوولت، بازدید دوره ای لوله های فشاربالا، تعویض تعدادی از لوله های فاینال 
ری هیت، تعویض بسکت های میانی پیش گرمکن های هوا، رفع نشتی از دلتاهای مربوط به برج 
خنک کننده اصلی واحد و دیگر اقدامات مرتبط با حوزه های الکتریک و ابزاردقیق را از مهمترین 
فعالیت های تعمیراتی دیگر این واحد برشمرد. به گفته وی، برنامه  تعمیراتی واحدهای سیزده گانه 
نیروگاه شهید رجایی قزوین همه ساله جهت کسب آمادگی لازم برای تولید برق در پیک مصرف 
ماه های گرم سال، از پایان شهریور آغاز و تا پایان اردیبهشت سال بعد ادامه می یابد.معاون مهندسی 
و برنامه ریزی نیروگاه شهیدرجایی خاطرنشان کرد: هم اکنون واحد شماره چهار به ظرفیت ۲۵۰ 
مگاوات برق در نیروگاه بخار تحت تعمیرات بازدید دوره ای و واحد شماره ۲ بخار نیروگاه سیکل 

ترکیبی نیز تحت تعمیرات نیمه سنگین قرار دارد.

معاون مالی و اقتصادی شهرداری قزوین گفت: پنج هزار و ۸۰۰ فقره پرونده با ماهیت رسیدگی به 
اختلاف بین مودیان و شهرداری سال گذشته در کمیسیون های ماده ۷۷ بررسی شد.

مسعود حاج نصراله ئی اظهار کرد: پنج هزار و ۷۰۷ فقره پرونده در نیمه دوم سال ۱۴۰۲ مطرح و 
مورد رسیدگی قرار گرفته که تقریباً ۹۷ درصد تمامی پرونده ها را شامل می شود.

وی ادامه داد: این پرونده ها در راستای حل اختلاف بین مودیان و شهرداری قزوین در سال گذشته 
با محوریت و موضوع عوارض نوسازی و عمران شهری، عوارض مشاغل، بهای خدمات پسماند و 

عوارض جریمه کمیسیون ماده ۱۰۰، تشکیل و مورد بررسی قرار گرفته است.
حاج نصراله ئی تصریح کرد: ماهیت کمیسیون ماده ۷۷ بررسی اختلاف بین مودیان و شهرداری 
است، اما کمیسیون ماده ۱۰۰ مربوط به تخلفات ساختمانی بوده و موضوعات این پرونده ها مربوط 

به مطالبات شهرداری می شود.
به گفته این مسوول، کمسیون ماده ۷۷ دارای سه عضو اصلی از جمله نماینده قوه قضاییه، نماینده 
وزارت کشور و نماینده شورای شهر است که نظر و رای این سه عضو در خصوص پرونده ها به این 

کمیسیون ارجاع می شود.
معاون مالی و اقتصادی شهرداری قزوین خاطرنشان کرد: ۱۳۲ نشست سال گذشته در کمیسیون 
مورد  پرونده  تعداد ۴۴  تقریبی  به صورت  در هر نشست  متوسط  به طور  برگزار شد که  ماده ۷۷ 

بررسی قرار گرفته است.

مدیرکل آموزش و پرورش استان زنجان :

اجرای ۵0 برنامه برای بزرگداشت مقام معلم در زنجان پیش بینی شد
مدیرکل آموزش و پرورش استان زنجان گفت: اجرای بیش از ۵۰ 
برنامه برای بزرگداشت مقام معلم در این استان با رویکرد مدرسه 

محوری پیش بینی شد.
برنامه  سوی  و  سمت  تا  کنیم  می  تلاش  افزود:  اسماعیلی  علی 
تعلیم  دستگاه  و  معلمان  جایگاه  و  منزلت  ارتقای  راستای  در  ها 

و تربیت باشد.
اسماعیلی  افزود: شعار هفته معلم امسال با عنوان »همه ما مدیون 
توییم« تعیین شده که طبق این شعار باید زحمات و فداکاری های 

فرهنگیان را بیش از پیش قدر دانست و به جامعه معرفی کرد.
وی با بیان اینکه وقتی به معلمان به عنوان یک گروه مرجع نگاه 
شود به جایگاه تعلیم و تربیت نیز احترام گذاشته می شود، اظهار 
داشت: معلمان مسوولیت خطیر و سنگین انسان سازی را برعهده 

دارند و دانش آموزان به مثابه امانت در نزد آنان هستند.
مدیرکل آموزش و پرورش استان زنجان خاطرنشان کرد: یک معلم 
می  دوش  بر  را  سنگین  مسوولیت  و  وظیفه  این  که  گونه  همان 
کشد، در قبال این مسوولیت نیز انتظاراتی دارد که برآورده کردن 

آنها نیازمند یاری و مساعدت است.
 ۱۲ روز  در  انقلاب  معظم  رهبر  با  کشور  معلمان  دیدار  به  وی 
استان  برتر  معلمان  از  نفر  داد: ۴۰  ادامه  و  اشاره کرد  اردیبهشت 
در قالب این برنامه در دیدار معلمان با رهبر معظم انقلاب حضور 
افزود:  زنجان  استان  پرورش  و  آموزش  داشت.مدیرکل  خواهند 
برگزاری یادواره شهدای معلم، دیدار با معلمان تاریخ ساز استان، 
تجلیل از معلمان نمونه استان و دیدار با نماینده ولی فقیه در استان 
و امام جمعه زنجان از دیگر برنامه های هفته معلم در استان است.
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

3

نکات مهم برای مراقبت از چشم ها 
وزن خود را کاهش دهیدتا خطر 
ابتلا به دیابت در شما کم شود 

رژیم غذایی غنی از ویتامین ها و 
امگا3 داشته باشید

دست ها و لنزهای تماسی خود 
را به درستی تمیز کنید

مراجعه منظم به چشم پزشک 
را فراموش نکنید

از عینک محافظ در برابر اشعه 
فرابنفش استفاده کنید

مدیر کل تسهیلات و رفاهی بنیاد شهید و امور ایثارگران :

اخبار فروش حواله خوردو جانبازان از اساس دروغ است!
ایثارگران  امور  بنیاد شهید و  مدیر کل تسهیلات و رفاهی 
گفت: اخبار خرید و فروش حواله خودرو وارداتی ایثارگران از 
اساس تکذیب می شود. وقتی هنوز حواله ای صادر نشده، 

اخبار از خرید و فروش چه چیزی سخن می گویند؟
این روزها  به گزارش خبرنگار فرهنگی خبرگزاری تسنیم، 
اخباری در فضای مجاز و برخی سایت ها منتشر می شود 
ایثارگران  خودرو  حواله  میلیاردی  چند  فروش  بر  مبنی 
مشمول دریافت خودرو وارداتی. حتی آگهی های فراوانی در 
سایت های خرید و فروش منتشر شده که نشان از رد پای 

پررنگ دلالان حوزه خودرو دارد.
میثم اروز مدیر کل تسهیلات و رفاهی بنیاد شهید و امور 
ایثارگران این خرید و فروش ها را از اساس تکذیب کرد و 
گفت: وقتی هنوز حواله ای صادر نشده و ماشینی وارد نکرده 
ایم تا قیمت گذاری شود، دقیقا اخبار از خرید و فروش چه 

چیزی سخن می گویند؟
وی گفت: تماس هایی از طرف جامعه ایثارگری داریم که 
اطلاع می دهند تماس های زیادی از طرف دلالان به این 
عزیزان می شود که با قیمت های چند میلیاردی سعی در 
تحریک جانبازان دارند برای دامن زدن به اخبار دروغ خرید 

و فروش حواله خودرو وارداتی.
هایی  تماس  با چنین  که  جانبازانی  از همه  داد:  ادامه  اروز 
مواجه می شوند می خواهیم به مراجع قضایی گزارش دهند 

و یا به ما اطلاع دهند تا ما این موضوع را پیگیری کنیم. 
وی همچنین با اشاره به برخی از آگهی ها دروغ در سایت 
های خرید و فروش که یکی از آنها اسم و رسم بیشتری 
هم دارد، بیان داشت: تلاش می کنیم تا به زودی این آگهی 
داده  نیز  ها  این سایت  به  تذکر جدی  و  نیز جمع شود  ها 

خواهد شد.

معاون تسهیلات و رفاهی بنیاد شهید و امورایثارگران گفت: 
قانون اختصاص خودروی وارداتی به ایثارگران مشمول در 
مجدد  اسلامی  شورای  مجلس  توسط   ۱۳ تبصره   ۳ بند 
تصویب شد و از این جهات نیز برای ایثارگران جای نگرانی 

وجود ندارد.

معاون فرهنگی و اجتماعی وزیر تعاون ،کار و رفاه اجتماعی گفت: 
از  بیکاری کشور  نرخ  انجام شده توسط دولت سیزدهم  اقدامات  با 
۹.۶درصد در آغاز فعالیت این دولت اکنون با ۱.۵ درصد کاهش به 

۸.۱ درصد رسیده است.
محمد چکشیان افزود: از ابتدای فعالیت دولت سیزدهم تاکنون ۲.۵ 
میلیون فرصت شغلی با کدملی مشخص در کشور ایجاد شده ضمن 
آنکه برای ۸۱ هزار مددجوی زیر پوشش بهزیستی نیز اشتغال ایجاد 
شده است.وی تاکید کرد: در اشتغال فقط ایجاد فرصت شغلی مهم 

از  بسیاری  که  چرا  قرارداد  مدنظر  را  کار  فرهنگ  باید  بلکه  نیست 
کارخانه های ما آماده پذیرش نیروی کار هستند اما نیروی متناسب 

یا با مهارت کافی نداریم.
چکشیان افزود: باید مهارت آموزی به عنوان فرهنگ عمومی مدنظر 
به  اشاره  با  .وی  باشیم  داشته  آموزی  مهارت  نهضت  و  گیرد  قرار 
تصویه بدهی یک هزارو۶۰ هزار میلیارد ریالی بیمه تامین اجتماعی 
گفت:  بود،  شده  انباشت  قبلی  های  دولت  در  که  سالها  از  پس 
اقتصادی  های  بنگاه  بدهی  از  ناشی  جرایم  هزار   ۱۷۵ بخشودگی 

دولت  موثر  اقدامات  دیگر  از  تولید  حفظ  و  اشتغالزایی  راستای  در 
سیزدهم است .

معاون وزیر تعاون ، کار و رفاه اجتماعی افزود: ۱۳ دارو جدید برای 
راه  با  و  شده  اضافه  کشور  در  اجتماعی  تامین  پوشش  تحت  افراد 
ناباور گام  اندازی کلینک های فشارخون، قند و پوشش زوج های 

های موثری درجهت درمان جامعه هدف برداشتیم .
دیگر  از  نسخ  هوشمندسازی  ارتقای  درصد   ۴۶ کرد:  اضافه  وی 
و  مردمی  دولت  در  اجتماعی  تامین  درمان  سازمان  در  اقدامات 

انقلابی سیزدهم است .
و  روستایی  زنان  پوشش  ضریب  درصدی   ۴۰ افزایش  چکشیان: 
عشایر با زیرپوشش قرار گرفتن یک میلیون و ۱۳ هزار نفر از عشایر، 
در  مصرف  تعاونی   ۴۰۰ فعالیت  همراه  به  روستاییان  و  کشاورزان 

روستاها از دیگر اقدامات موثر دولت است .
وی ادامه داد: ۲۰میلیون خانوار درطرح مشمول کالا برگ با هدف 

تمرکز برروی کالاهای اساسی قرار گرفتند .
اجتماعی اضافه  اجتماعی وزیرتعاون، کار و رفاه  معاون فرهنگی و 
کرد: تامین حداقل ۴۰ هزار خانواده دارای چند قلو و تکمیل ۱۵۵ 
اقتصادی توسط سازمان  آغاز ۱۴۷ طرح  به همراه  اقتصادی  پروژه 
از عملکردهای دولت سیزدهم بشمارمی  این وزارتخانه  تابعه  های 

رود .
رشد  خانگی،  مشاغل  مجوزهای  درصدی   ۹۵ صدورآنی  چکشیان، 
۳۰۰ درصدی مجوز برای مراکز آموزشی و کارگاه ها ، کاهش زمان 
 ، روز  به یک  ماه  از هشت  ای  و حرفه  فنی  آزاد  آموزشگاه  صدور 
ایجاد امنیت شغلی در بنگاه های اقتصادی و کاهش ۱۴ درصدی 
طول  در  سیزدهم  دولت  اقدامات  ازدیگر  را  کار  حوادث  بروز  نرخ 

فعالیت خود برشمرد.

معاون فرهنگی و اجتماعی وزیر تعاون ،کار و رفاه اجتماعی :

مهارت آموزی به عنوان فرهنگ عمومی
 مدنظر قرار گیرد 

رئیس انجمن توسعه انرژی سبز  :

مدارس ایران صاحب نیروگاه
 تجدیدپذیر می شوند

نیروگاه های  است  قرار  اساس هدف گذاری،  بر   : گفت  سبز  انرژی  توسعه  انجمن  رئیس 
خورشیدی در ۲۰ هزار مدرسه ساخته شوند؛ از این سطح ۱۶ نیروگاه خورشیدی به بهره 

برداری رسیده و ۵۶ پروژه در سطح کشور در حال اجراست.

مدیرکل دامپزشکی استان البرز :

چیزی به نام مرغ هورمونی وجود ندارد
مدیرکل دامپزشکی استان البرز در خصوص چگونگی رشد جوجه پرورشی در یک بازه 
۴۵ روزه، گفت: این جوجه ها با استفاده از یک خوراک مغذی که سرشار از پروتئین و 
دیگر مواد مغذی است در یک فرآیند کاملا بهداشتی و سالم به وزن مناسب می رسند 

و تزریق هورمون در هیچ واحد مرغداری وجود ندارد.
علیرضا رفیعی پور  با اشاره به اینکه جمعیت دام مولد و مرغ گوشتی البرز پاسخگوی 
البرزنشینان از سایر  نیاز این استان نیست، اظهار کرد: بر این اساس بخشی از نیاز 

استان ها و گوشت وارداتی از سایر کشورها تامین می شود.
وی ادامه داد: سال گذشته بیش از ۲۷۹ هزار کیلوگرم گوشت قرمز و مرغ از طریق 

فرودگاه پیام به استان وارد شده است.
این مسئول در ادامه با اشاره به فعالیت واحدهای مرغ گوشتی در استان توضیح داد: در 
این واحدها جوجه ای که در شرایط پرورش سنتی در بازه یکساله به حدود دو کیلوگرم 

می رسد، ۴۵ روزه این وزن را پر کرده و به واحدهای کشتار انتقال می یابد.
وی در پاسخ به اینکه آیا برای افزایش سریع وزن به مرغ ها هورمن تزریق می کنند، 
گفت: این اتفاق در هیچ یک از واحدهای مرغداری نمی افتد. این جوجه ها با استفاده 
از یک خوراک مغذی که سرشار از پروتئین و دیگر مواد مغذی است در یک فرآیند 

کاملا بهداشتی و سالم به وزن مناسب می رسند.
وی با اشاره به میزان نهاده ای که هر جوجه در طول رشد خود مصرف می کند، ادامه 
داد: هر کدام از این جوجه ها با مصرف پنج کیلو نهاده تقریبا به وزن سه کیلو می رسند.

رفیع پور ابراز کرد: در مجموع سالانه حدود یک میلیارد و ۸۰۰ میلیون جوجه ریزی در 
کشور انجام می شود که به تولید سه میلیون تن گوشت مرغ منتهی می شود.

مدیرکل دامپزشکی البرز در پایان با اشاره به نظارت دوره ای بر واحدهای تولید مرغ 
گوشتی استان تصریح کرد: هر مرغداری معمولا یک ناظر فنی دارد که به صورت 
هفتگی گزارش دقیق و کاملی از تغذیه، تلفات احتمالی و... ارائه می دهد و در صورت 

تخلف موارد را گزارش می کند تا برخورد قانونی لازم صورت بگیرد.

مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری البرز :

هرنوع قرارداد رهن و اجاره با اتباع خارجی
 غیر مجاز در البرز ممنوع است 

مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری البرز گفت: هرنوع قرارداد رهن و اجاره 
ساختمان اعم از مسکونی ،تجاری و صنعتی توسط افراد و مشاوران املاک با اتباع خارجی 

غیر مجاز در این استان ممنوع است .
سیروس دهقان شیری  افزود: عقد قرار داد رهن و اجاره با اتباع خارجی مجاز نیز منوط به 
استعلام از اداره کل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری البرز بوده و درصورت تاییدیه 

در این بخش امکان پذیر است .
اجاره املاک  برای  قانونی  به کسب مجوز  تمام مشاوران املاک موظف  بیان کرد:  وی 
به اتباع خارجی غیر مجاز هستند و بر این اساس با سکان دهندگان بدون مجوز برخورد 
افزود:  البرز  اتباع و مهاجرین خارجی استانداری  امور  آید. مدیر کل  قانونی به عمل می 
و  اتباع  امور  کل  اداره  تاییدیه  بدون  قرارداد  انعقاد  و  امر  این  به  توجهی  بی  درصورت 
مهاجرین خارجی استان، بنگاه های مشاوران املاک مشمول اعمال مقررات ماده۹ آیین 

نامه اجرایی ماده ۸۱ قانون نظام صنفی خواهند شد.
رعایت ضوابط  بدون  که  املاک  مشاوران  بنگاه های  این  اساس  براین  کرد:  تاکید  وی 
ابلاغی به خصوص معرفی نامه اجاره ،رهن واحد مسکونی یا تجاری به اتباع خارجی اقدام 

به تنظیم قرارداد کرده اند، پلمب خواهند شد.
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نسل جدید با مربی گمنام به دنبال شگفتی
تیم ملی والیبال ایران در غیاب دو ستاره مطرح خود و مربی 
گمنامی که در این سطح امتحان پس نداده است، به دنبال 

شگفتی در لیگ ملت ها و کسب سهمیه المپیک است.
اول  از  والیبال  ملت های  لیگ  رقابت های  دوره  ششمین 
آرژانتین، صربستان،  ایتالیا،  ایران،  تیم  با حضور ۱۶  خرداد 
کوبا، ژاپن، برزیل، ترکیه، بلغارستان، هلند، آلمان، فرانسه، 
آغاز  مردان  گروه  در  اسلوونی  و  لهستان  کانادا،  آمریکا، 
پایان می رسد تا در نهایت هفت  می شود و سوم تیرماه به 
تیم برتر و میزبان به مرحله نهایی صعود کنند و دیدارهای 
مرحله نهایی از هفتم تا دهم تیرماه در شهر لودژ لهستان 

برگزار خواهد شد.
تیم والیبال ایران برای رسیدن به سومین سهمیه حضور در 
ایران  المپیک راه سختی پیش رو دارد. ملی پوشان والیبال 
سال گذشته در جریان رقابت های لیگ ملت ها نتیجه بسیار 
مسابقات  این  در  ایران  بلندقامتان  کردند؛  کسب  ضعیفی 
چهاردهم  رده  به  و  کردند  کسب  ضعیفی  بسیار  نمایش 
جدول سقوط کردند. تیم ملی در مسابقات قهرمانی آسیا هم 
در خاک ایران نتوانست عنوان قهرمانی را به دست بیاورد 
و برابر سامورایی ها در فینال شکست خورد و به مدال نقره 
رسید. بلندقامتان ایران در انتخابی المپیک هم ضعیف تر از 
قبل ظاهر شدند و حتی مقابل جمهوری چک هم شکست 

خوردند.
حالا همه چیز به لیگ ملت های والیبال در خردادماه امسال 
ایران  بلندقامتان  شانس  آخرین  مسابقات  این  خورده،  گره 
برای کسب سهمیه المپیک است، تیم ملی والیبال ایران در 
حال حاضر رتبه ۱۵ رنکینگ فدراسیون جهانی را در اختیار 
این تیم قرار دارند. به همین خاطر  از  دارد و ۷ تیم بالاتر 
ایران نیازمند کسب نتیجه خوب در لیگ ملت های والیبال 
۲۰۲۴ است تا حداقل با پشت سر گذاشتن ۴ تیم جواز حضور 
باقی  از ۵ سهمیه  یکی  که  چرا  کند،  را کسب  المپیک  در 
هیچ  کنون  تا  که  آفریقاست  قاره  تیم  برترین  برای  مانده 

نماینده ای در المپیک ۲۰۲۴ ندارد.
مردان ایران در هفته نخست لیگ ملت های والیبال ۲۰۲۴ 
در ریودوژانیرو برزیل حضور پیدا می کنند تا مقابل تیم های 
ایتالیا، کوبا و آرژانتین که چهار حریف مستقیم  صربستان، 
مسابقات  این  نتیجه  و  کنند  آرایی  صف  هستند،  تیم  این 
هر  در  دیگر  تیم   ۱۱ است.  بسیار حساس  ایران  تیم  برای 
خواهند  مشخص  مرحله ای  دو  در  زنان  و  مردان  بخش 
را   ۲۰۲۴ المپیک  سهمیه  بخش  هر  در  تیم  که شش  شد 
مابقی  و  کرد  خواهند  کسب  المپیک  انتخابی  مسابقات  در 
تیم ها پس از تعیین جدول مقدماتی لیگ ملت های ۲۰۲۴ 

مشخص خواهند شد.

از حضور سرمربی  بعد  بدون شک مهم ترین موضوعی که 
جدید تیم ملی به ایران و اعلام لیست اولیه تیم ملی برای 
حضور در لیگ ملت ها مطرح شده نبود ستاره ها در ترکیب 
بازیکن  دو  غفور  امیر  و  موسوی  محمد  است.  ملی  تیم 
شاخص و مطرح والیبال ایران هستند که دست رد به سینه 

پائز زدند و تمایلی برای حضور در تیم ملی نداشتند.
با عدم همراهی این دو بازیکن، تقریباً نسل طلایی والیبال 
ایران از تیم ملی کنار رفتند و حالا باید منتظر باشیم تا نسل 
جوان والیبال ایران شگفتی ساز شوند؛ هر چند که کار برای 

کسب سهمیه المپیک بسیار سخت و دشوار خواهد بود.

رفتن  بالا  به  واکنش  در  فوتبال  فدراسیون  فنی  کمیته  رئیس 
نمی توان  را  مربیان  است  معتقد  برتر  لیگ  بالای  سنی  میانگین 
طریق  از  می توان  اما  کرد  مجبور  جوان  بازیکنان  از  استفاده  به 
آیین نامه لیست بازیکنان و اینکه تعداد بازیکن جوان و بزرگسال 
جوانان  از  استفاده  سمت  به  را  مربی ها  و  تیم ها  باشند،  نفر  چند 

سوق داد.
مجید جلالی، رئیس کمیته فدراسیون فوتبال درباره صحبت های 
مهدی تاج مبنی بر پیر بودن لیگ برتر فوتبال ایران، با اشاره به 
دیده  هم  ملی  تیم  در  بالا  سنی  میانگین  با  لیگ  خروجی  اینکه 
روشن  و  واضح  موضوع  یک  مسئله  این  داشت:  اظهار  می شود، 
است، با توجه به اینکه در دوره گذشته جام جهانی و همچنین جام 
تیم های شرکت کننده  پیرترین  از  تیم ملی یکی  ملت های آسیا، 
بود، ضرورت تغییر نسل در تیم ملی فوتبال احساس می شود. در 
چنین شرایطی تغییر نسل تیم ملی در حالی که بدنه فوتبال و لیگ 

کشور میانگین سنی بالایی دارد، ممکن نیست.
وی افزود: پیر بودن لیگ سبب شده که میانگین سنی تیم ملی هم 
بالا برود و پیر شود. بنابراین در کمیته فنی فدراسیون پیشنهاداتی 
را در این رابطه برای فصل آینده لیگ برتر به سازمان لیگ ارائه 

کرده ایم. همچنین در این زمینه برای تغییر آیین نامه نقل وانتقالات 
آیین نامه  در  داشت.  خواهیم  جلساتی  لیگ  شدن  جوان  جهت 

نقل وانتقالات بندهایی وجود دارد که باید در آن تجدیدنظر شود.
رئیس کمیته فنی فدراسیون فوتبال در ادامه با اشاره به شرایطی 
که سبب شده است میانگین سنی تیم های لیگ بالا برود، تاکید 
 ۸ تا   ۷ و  بزرگسال  بازیکن   ۲۲ باشگاه ها،  لیست  در  وقتی  کرد: 
که  است  مشخص  باشند،  داشته  حضور  بتوانند  خارجی  بازیکن 
فرصت به بازیکنان جوان نمی رسد. در این زمینه ها باید مقداری 
تاثیرگذار  عوامل  از  یکی  اینکه  بیان  با  جلالی  کرد.  تجدیدنظر 
بین  در  نتیجه محوری  دیدگاه  لیگ،  سنی  میانگین  رفتن  بالا  در 
زیاد  تعداد  این  بر  علاوه  کرد:  تصریح  است،  باشگاه ها  و  مربیان 
بازیکنان بزرگسال در لیست باشگاه ها و همچنین مجوز جذب ۶،۷ 
بازیکن خارجی، سبب می شود که فرصت به بازیکنان جوان نرسد 
ترکیب  به  را  بتوانند خودشان  به سختی  بازیکنان جوان خیلی  و 
برسانند و شایستگی هایشان را ثابت کنند. چنین رویکردی لیگ 

را پیر می کند.
وی میانگین سنی بالا را تنها متعلق به لیگ برتر ندانست و عنوان 
کرد: در لیگ های پایین تر هم با این مشکل روبرو هستیم و باید 

در آیین نامه جذب بازیکنان در لیگ ها تجدیدنظر شود.
رئیس کمیته فنی فدراسیون فوتبال درباره اینکه به نظر می رسد با 
پایین آمدن قدرت ریسک مربیان ایرانی، استفاده از بازیکنان جوان 
استفاده  به  نمی توانیم  را  مربیان  ما  گفت:  است،  شده  کمتر  هم 
آیین نامه  طریق  از  می توانیم  اما  کنیم  مجبور  جوان  بازیکنان  از 
لیست بازیکنان و اینکه تعداد بازیکن جوان و بزرگسال چند نفر 
باشند، تیم ها و مربی ها را به سمت استفاده از جوانان سوق بدهیم. 
نقل وانتقالات،  برخی مقررات تشویقی در فصل  با درج  همچنین 
می توان برای تیم هایی که از بازیکن جوان بیشتر استفاده می کنند، 

امتیازی در نظر گرفته شود.
آینده ای  ایران چه  این روند، فوتبال  ادامه  با  اینکه  جلالی درباره 
و  جوانگرایی  جز  راهی  هیچ  کرد:  تاکید  داشت،  خواهد  رو  پیش 
تغییر نسل پیش روی فوتبال ایران نیست، اگر می خواهیم در آینده 
با تیم های بزرگ رقابت کنیم و تیم ملی در مسابقاتی که شرکت 
البته  هستیم.  نسل  تغییر  نیازمند  باشد،  قوی  رقیب  یک  می کند 
امروز استفاده بیشتر از بازیکنان جوان تبدیل به یک باور عمومی 
در بین اهالی فوتبال شده است و باید این کار انجام شود و فضا 

برای تغییراتی که باید صورت بگیرد، آماده است.

رئیس کمیته فنی فدراسیون فوتبال :

 با یک لیگ پیر،جوانگرایی در تیم ملی امکان پذیر نیست

وحید شمسایی:

حق نداریم اشتباهات فینال
 دو سال پیش را تکرار کنیم

سرمربی تیم ملی فوتسال ایران گفت: برای رویارویی با تایلند با تمام تمرکز به زمین  رویم 
که با کمترین اشتباه نمایش خوبی از فوتسال ارائه کنیم.

وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال در نشست خبری قبل از دیدار فینال جام ملت های 
آسیا مقابل تایلند میزبان این دوره از رقابت ها گفت: ما برای رویارویی با تایلند با تمام تمرکز 
به زمین رویم که با کمترین اشتباه نمایش خوبی از فوتسال ارائه کنیم. یکشنبه در تایلند 
تعطیل است و حتماً تماشاگران زیادی برای دیدن این بازی می آیند که این موضوع ما را 

خوشحال می کند.
او در پاسخ به سوالی که تفاوت قهرمانی به عنوان بازیکن و مربی در فوتسال آسیا چیست 
گفت: اینها دو مقوله جدا هستند، خوشحالم که در دو سال مربیگری ام دو بار فینال را تجربه 
کردم. به عنوان بازیکن معمولًا تمرکز روی خودتان است اما وقتی مربی هستید در قبال ۸۵ 

میلیون هواداری که تیم ملی کشورشان را عاشقانه دوست دارند مسئول هستید.
شمسایی با بیان اینکه تایلند تیم بسیار قابل احترامی است گفت: هر تیمی که به این مرحله 
خبری  کنفرانس های  تمام  در  همکارانم  و  من  است،  داشته  را  شایستگی اش  حتماً  رسیده 
همیشه با احترام به حریفان بخصوص مربیان کارمان را انجام داده ایم، این بخشی از فرهنگ 
ماست اما باید تأثیر »میگل رودریگو« سرمربی اسپانیایی تایلند را بر رشد فوتبال این کشور 
با دقت دید، ما همکاریم اما فردا روبروی هم قرار می گیریم و حق نداریم اشتباهات دو سال 

پیش در کویت را مرتکب شویم.
شمسایی در پاسخ به سوالی در مورد برنامه ایران در جام جهانی ازبکستان بیان داشت: جام 
جهانی فضای متفاوتی دارد، هیچ تیمی از پیش بازنده نیست و همه برای دفاع از اعتبار کشور 
و البته فوتسال آسیا به میدان می روند، تیم ملی ایران هم همینطور است اما الان تمام تمرکز 

ما روی بازی فینال مقابل تایلند است.

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
ورزش  شماره 7۱۴۶۳

شنبه
۲۵ فروردین ۱۴۰۳ 

دارنده مدال طلای المپیک ۲۰۱۲ لندن معتقد است کادر فنی در 
انتخاب وزنه برای دهدار اشتباه کردند و یک سهمیه ورزش ایران 

از بین رفت و باید پاسخگوی آن باشند.
سعید محمدپور در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره عملکرد رضا 
سهمیه  دادن  دست  از  و  تایلند  جهانی  جام  مسابقات  در  دهدار 
خوبی  بسیار  عملکرد  ضرب  یک  در  دهدار  رضا  گفت:  المپیک 
داشت اما واقعاً نمی دانم چه اتفاقی افتاد در دو ضرب که حرکت 
تخصصی اوست، چنین نتیجه ضعیفی رقم می خورد. به نظرم این 
نتیجه به خاطر عدم آمادگی کامل او بود و نشان از عدم توانایی اش 
نیست. قطعاً رضا می تواند وزنه های بهتری در دو ضرب ثبت کند 

اما به خاطر عدم آمادگی بدنش خالی کرد.
چنین  ضرب  دو  در  او  حال  به  تا  نمی آید  یادم  من  گفت:  وی 
وزنه های بزند. به نظرم کادر فنی باید پاسخگویی عملکرد او باشد. 
با تمام احترامی که برای کادر فنی قائل هستم اما به نظرم عملکرد 
نتیجه  این  پاسخگوی  باید خودشان  و  داشتند  فوق العاده ضعیفی 
یک  رفتن  دست  از  باعث  ضعیف  عملکرد  این  متأسفانه  باشند. 
سهمیه المپیک شد و این جای تأسف دارد. اگر دهدار به آمادگی 
امید  المپیک  او در  از سایر نفرات به مدال آوری  می رسید بیشتر 

داشتیم.محمدپور در ادامه عنوان کرد: تا مسابقات قبلی کادر فنی 
مدعی بود فرصت برای آمادگی خیلی کم در اختیار داشتند ولی 
الان حدود دو سال است که تیم را در اختیار دارد و باید پاسخگوی 
نتایج باشند. در مسابقات قبلی هم وزنه برداران آمادگی صد در صد 
نداشتند و بدنشان خالی می کرد. در این مسابقات رضا دهدار هم 
همین شرایط را داشت. امیدوارم مسئولان فدراسیون از کادر فنی 
پاسخ بخواهند و عملکرد آن ها فراموش نشود. یک سهمیه ورزش 

کشور از دست رفت و اهمیت زیادی برای ما داشت.
کادر  عملکرد  مورد  در  لندن   ۲۰۱۲ المپیک  طلای  مدال  دارنده 
فنی در انتخاب وزنه ها برای دهدار گفت: به نظرم در یک ضرب 
عملکرد خوبی داشتند اما در دو ضرب انتخاب وزنه ها خوب نبود. 
وقتی رضا دهدار در یک ضرب خوب کار کرد من شانس کسب 
سهمیه را برای او قائل شدم. اما در دو ضرب عملکرد دهدار خوب 
نبود؛ کادر فنی می توانست وزنه ۲۱۴ کیلوگرم را در دوضرب برای 
داشته  دیگر  وزنه های  برای  فرصت  حداقل  که  بگیرد  نظر  در  او 

باشد و خسته نشود.
محمدپور عنوان کرد: به نظرم وزنه ۲۰۸ کیلوگرم برای مسابقه ای 
که ما نه برای مدال و نه امتیاز می جنگیدم تصمیم اشتباه بود. این 

بهتری وزنه ها  برنامه  با  باید  و  بود  برای کسب سهمیه  مسابقات 
البته دهدار در کل شادی لازم هم نداشت  انتخاب می کردند.  را 
از عدم آمادگی اش هم بود. زمانی که دهدار  او نشان  و عملکرد 
در یک ضرب ۱۷۹ کیلوگرم را ثبت کرد اصلًا باور نمی کردم به 
همین خاطر احتمال می دادم در دو ضرب خیلی بهتر کار کند، اما 

متأسفانه این اتفاق نیفتاد.
نظرم  به  کرد:  عنوان  جوادی  مصطفی  عملکرد  مورد  در  وی 
چون  برسد،  درصد   ۱۰۰ آمادگی  به  نبود  نیاز  جوادی  مصطفی 
هدف آمادگی بهتر برای المپیک است. اما به نظرم انصراف او از 
مسابقات روی عملکرد روانی اش تأثیر می گذارد. بهتر بود در این 
مسابقه دو سه حرکت تمرینی انجام می داد. او ۶ ماه از مسابقات 
بین المللی دور بود و فرصت خوبی بود که در این مسابقات تمرین 

می کرد البته منظورم این نیست که سنگین کار می کرد.
محمدپور خاطرنشان کرد: بهتر بود او در دو ضرب دو سه بار روی 
تخته می رفت و جو مسابقات برای او تداعی می شد. نیاز نبود در 
این مسابقات وزنه سنگین بزند که دچار آسیب دیدگی شود. البته 
او می توانست در جو مسابقه قرار بگیرد به خاطر اینکه چندین ماه 

از مسابقات به دور است.

دارنده مدال طلای المپیک ۲۰۱۲ لندن :

کادر فنی مقصر از دست رفتن سهمیه وزنه برداری شد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

شماره  اصلاحی  و   ۱۴۰۲/۰۷/۱۹ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۲۳۰۱ شماره  آراء  برابر 
۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۵۲۱۵ مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۲۴ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات 
از تهران فرزند  مالکانه بلامعارض متقاضی خانم مریم سعادت بشناسنامه شماره ۸۶۳ صادره 
محمود ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت ۴۸/۵۲ متر مربع مفروز از 
پلاک در شماره ۵۰۵ فرعی از ۱۷۰ اصلی ، واقع در البرز و با خریداری از بیرامعلی احمدی و با 
مالکیت مالک اولیه آقای ایمانعلی ناصرخاکی تایید مینماید . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۵

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۱۰

حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج
شناسه اگهی : ۱۶۹۲۵۶۲

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۵۲۰۵ مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۲۴ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
ناحیه سه  ثبتی  ثبتی حوزه  واحد  در  فاقد سند رسمی مستقر  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت 
کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مصطفی کمرروستا بشناسنامه شماره ۴۷۶ صادره از 
ساوجبلاغ فرزند اله بخش در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت ۳۵۸/۹۷ 
متر مربع مفروز از پلاک شماره ۱۳۸۹ فرعی از ۱۶۹ اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای 
سید کاظم دهقان محمد آبادی که خود مالک اولیه می باشد تایید می نماید. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۵

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۱۰

حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج
شناسه اگهی : ۱۶۹۱۸۲۳

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۱۱۰ مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۸ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج ناحیه یک 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم مژگان خدا دادی فرزند محرمعلی به شماره شناسنامه ۲۰۱۴۱ 
به صورت اعیان شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۴۹/۶۴ مترمربع مفروز از اعیان 
قطعه ۴ تحدیدی از پلاک ۴۱۱۵ فرعی از ۱۶۲ اصلی واقع در کرج خریداری از مالک رسمی آقای بیوک 
ساعی دهقان و خانم سلطان ساعی دهقان طبق قولنامه عادی که مالکیت نامبرده در جریان ثبت میباشد ، 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۵

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۱۰

حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج
شناسه اگهی : ۱۶۹۱۶۴۶

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۴۹۳۳ مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۱۴ هیات موضوع 
ثبتی  فاقد سند رسمی مستقر در واحد  اراضی و ساختمانهای  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین 
عابدی  محمد  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  کرج  سه  ناحیه  ثبتی  حوزه 
بشناسنامه شماره ۶۱۲ صادره از فریدونشهر فرزند محمد علی در ششدانگ یک قطعه 
از پلاک شماره ۲۰۵  به مساحت ۳۵۲/۳۰ مترمربع مفروز  احداثی در آن  بنای  با  زمین 
فرعی از ۱۴۶ اصلی واقع در البرز و با مالکیت مالک اولیه خود متقاضی تایید مینماید .لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است درصورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۵

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۱۰
حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

شناسه اگهی : ۱۶۹۲۷۵۷

کارشناس فوتبال :

پرسپولیس فوق العاده 
خوب بازی می کند

آغاز لیگ شطرنج با دست به مهره شدن 
سرپرست فدراسیون

نکونام:

در ۸ هفته پایانی لیگ بهترین عملکرد 
استقلال را خواهید دید

کارشناس فوتبال با بیان اینکه نحوه نمایش پرسپولیس خیلی خوب است، گفت: روند امتیازگیری تیم 
ها به گونه ای پیش رفته که پرسپولیس به راحتی می تواند صدرنشین شود.

به گزارش خبرنگار مهر، هفته بیست و دوم رقابت های لیگ برتر با انجام دو بازی پیگیری شد و در 
این هفته تیم های استقلال تهران و سپاهان نتوانستند بازی های خود را با پیروزی پشت سر بگذارند و 
فرصت مناسبی برای پرسپولیس پیش آمد تا با پیروزی یک بر صفر برابر گل گهر با ۴۷ امتیاز به یک 
قدمی صدر جدول برسد. از طرفی تیم تراکتور هم با نتیجه تساوی یک بر یک برابر آلومینیوم اراک دو 
امتیاز حساس بازی خانگی را از دست داد اما کماکان با ۴۰ امتیاز پس از استقلال تهران و پرسپولیس 

در رده سوم قرار دارد.
محمود کلهر کارشناس فوتبال در رابطه با مسابقات هفته بیست و دوم در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار 
داشت: نتایج بازی ها و شرایط همگی دست به دست هم دادند تا پرسپولیس به صدر جدول نزدیک شود، 
من در ابتدا منتقد »اوسمار ویه را« بودم اما واقعاً در دیدارهای اخیر پرسپولیس بی نهایت خوب بازی 
می کند. حضور »اوستون ارونوف« و مهدی ترابی در دو سمت چپ و راست و عیسی آل کثیر در نوک 

خط حمله باعث شده تا شرایط این تیم نسبت به نیم فصل اول تغییر کند.
او ادامه داد: شرایط پرسپولیس فوق العاده است و اگر همین روند ادامه داشته باشد این تیم می تواند 
امسال عنوان قهرمانی در لیگ برتر را به دست آورد. تراکتور و سپاهان در کنار استقلال و پرسپولیس 
دو تیم مدعی دیگر هستند اما مسابقات به گونه ای پیش می رود که با امتیاز از دست دادن این دو تیم 

شرایط استقلال و پرسپولیس برای کسب عنوان قهرمانی بهتر از آنها است.
کارشناس فوتبال افزود: خریدهای پرسپولیس در نیم فصل به روند خوب این تیم بسیار کمک کرده 
و در هر بازی شاهد این هستیم که موقعیت های زیادی را بازیکنان این تیم نمی توانند تبدیل به گل 
کنند. استقلال هم در این فصل علی رغم حاشیه و مشکلات زیادی که داشته اما با توجه به کادر فنی 
با دانش این تیم و بازیکنان خوبی که در اختیار دارند توانست در نیم فصل در صدر قرار گیرد و در نیم 
فصل دوم هم پیروزی خوبی برابر سپاهان کسب کرد اما در یکی، دو بازی اخیر نتوانسته نتایج دلخواه 

هواداران خود را به دست آورد.

بیستمین دوره لیگ برتر شطرنج یادواره شهید آرمان علی وردی با نخستین حرکت نمادین استاد 
بزرگ پریدر سرپرست فدراسیون شطرنج آغاز شد.

به گزارش خبرگزاری مهر، بیستمین دوره از مسابقات لیگ برتر آقایان شطرنج ایران از امروز با 
حضور ۹ تیم باشگاه قهرمان )دنیای فلز( گیلان، شهرداری کرمانشاه، باشگاه نفت تهران، باشگاه 
افلاک لرستان، باشگاه پیشگام نوین رایمند شهر رضا، باشگاه نخبگان گیلان،باشگاه پیشگام نوین 
تهران، باشگاه پیکار افکار و باشگاه فیل خوب از ۶ استان کشور در محل سالن مسابقات نوین 

فدراسیون شطرنجبرگزار می شود.
افتتاحیه این پیکارها با حضور استاد بزرگ پریدر سرپرست فدراسیون شطرنج، دکتر شکوری نایب 
مرتضوی  کاظم  المللی  بین  داور  و  فیده  استاد  فدراسیون،  دکتر دستگردیدبیر  فدراسیون،  رئیس 
کارشناس خبره فدراسیون، داور بین المللی آرمان علیپور سرپرست کمیتهمسابقات، استاد بزرگ 
کمیته  سرپرست  موسویان  حامد  سید  المللی  بین  استاد  فنی،  کمیته  سرپرست  زاده  گلی  اصغر 
مربیان، داور بینالمللی حمیدرضا جدیدی سرپرست کمیته داوران، مونا سعیدپور سرپرست کمیته 

آموزش و کیانوش کلانتری سرپرست کمیته اقتصادی برگزار شد.

سرمربی تیم فوتبال استقلال با بیان این که تیمش در دیدار گذشته هم نمایش قابل قبولی داشت 
گفت: در هشت هفته پایانی لیگ برتر بهترین عملکرد را خواهیم داشت تا به هدفی که داریم 

دست پیدا کنیم.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال استقلال که در هفته بیست و دوم برابر مس رفسنجان متوقف 

شده بود، در هفته بیست و سوم لیگ برتر به مصاف آلومینیوم اراک خواهد رفت.
جواد نکونام سرمربی آبی پوشان در نشست خبری قبل از این دیدار با ابراز رضایت از شرایط تیمش 
گفت: برای بازی فردا کارمان و هدف مان کاملا مشخص است. در بازی قبلی هم همه دیدند که 
تیم ما همه تلاشش را کرد که برنده شود اما متاسفانه نتوانستیم از موقعیت های مان استفاده کنیم.
سرمربی تیم فوتبال استقلال ادامه داد: در ۸ هفته پایانی تمام تمرکزم روی تیم است و باشگاه 
و مدیریت باید بهترین شرایط را برای تیم فراهم کند تا بتوانیم این هفته ها را خوب پشت سر 

بگذاریم.
جواد نکونام تاکید کرد: بازیکنان و کادرفنی واقعا کار بزرگی را انجام دادند و امیدوارم بتوانیم در 
۸ هفته پایانی هم بهترین عملکرد را داشته باشیم. تمام تیم ها مدعی هستند و دوست دارند جام 

بگیرند اما یک جام است برای یک تیم.
وی گفت: حردانی الان شرایط بازی دارد و می توانیم از او استفاده کنیم. باید پزشکان تیم نظر 
نهایی را بدهند. خستگی سفر تیم ملی تأثیرگذار بوده اما نگاه ما به تیم ملی، ملی است. خود شما 
دیدید که امسال شرایط تیم ما چگونه است. یامگا را به آن شکل از دست دادیم. یکی از بهترین 
پاسورهای تیم مهدی پور را نیز از دست دادیم. کاملًا نابرابری داشتیم نسبت به مدعیان و امیدوارم 
مصدومیت های جزئی گریبان تیم ما را نگیرد.او ادامه داد: از روز اولی که آمدم سختی های کار 
ایران زیاد می افتد. من که فوتبال حرفه ای  اتفاقات عجیب غریب هم در فوتبال  را می دانستم. 
بازی کرده ام هضم خیلی از مسائل برایم سخت است. نگاهم کاملًا فوتبالی است و تلاش می کنم 
مشکلات را حل کنم. نکونام گفت: نگرانی ام تیمم است و باید بازیکنانم در هر تمرین بهترین 

بازدهی را داشته باشند و من هم باید بهترین شرایط را برای آنان فراهم کنم.

 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴۶۳
شنبه
۲۵ فروردین ۱۴۰۳ 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ۵ ن00مار اروزنامه

از  بسیاری  در  استان  این  اینکه  به  اشاره  با  قزوین  استاندار 
بخش های صنعتی و تولیدی کشور پیشرو است، گفت: این 
استان با نگاه جدی تر به حوزه اقتصاد از سوی مردم می تواند 

در بخش تولید و صنعت کشور تاثیرگذار باشد.
محمدمهدی اعلایی در جلسه شورای اداری شهرستان قزوین، 
و  تاریخی  مسایل  دلیل  به  اقتصادی  مشکلات  کرد:  اظهار 
ریشه ای همواره در این کشور وجود داشته و استان قزوین نیز 

در این حوزه می تواند آسیب پذیر شود.
وی اضافه کرد: با برنامه ریزی و نقش آفرینی جدی تر می 
توانیم تاثیر مثبت استان قزوین در حوزه اقتصادی را دوچندان 
کنیم، چرا که این استان مزیت های زیادی در حوزه صنعت، 

کشاورزی و اقتصاد دارد.
اعلایی به نقش مهم مدیران شهرستان ها اشاره کرد و یادآور 
با  مستقیما  که  دارند  فعالیت  حوزه هایی  در  مدیران  این  شد: 
مردم در ارتباط است و باید در این زمینه حساسیت بیشتری 
داشته باشند تا مطالبات مردم با منطق، سرعت، دقت و احترام 
پاسخ داده شود.اعلایی یادآور شد: خرید ملک در این استان 
این صنعت می تواند ده  به یک فرهنگ بومی تبدیل شده و 
ها صنعت دیگر را راه اندازی کند که لازم است در این رابطه 

برنامه ریزی مدونی شکل بگیرد.
استاندار قزوین ادامه داد: واقع گرایی، برخورد منطقی، توجیه 
مردم و دوری از حاشیه سازی را همواره در دستور کار خود 
قرار می دهیم و امیدواریم خدمت گذاری صادقانه ای را در 

استان داشته باشیم.
این مسوول به مساله مهم سرمایه اجتماعی اشاره کرد و گفت: 
در کنار دشمنان این سرزمین با افزایش خدمت گذاری صحیح 
حاکمیتی  فعالان  عملکرد  به  نسبت  ها  آن  ذهنیت  مردم،  به 

را فراهم کرده  بیشتری  اجتماعی  اعتماد  تغییر کرده و زمینه 
است.

براساس  کرد:  بیان  قزوین  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
جامعه  مختلف  های  حوزه  در  که  هایی  تحلیل  و  مطالعات 
انجام شده است، ریشه بسیاری از مسایل و مشکلات ما در 
زمینه اقتصادی است که مقام معظم رهبری در این سال های 

گذشته مدام بر تقویت آن تاکید داشتند.
استاندار قزوین با بیان اینکه مردمی سازی نیز از اولویت های 
سال جدید خواهد بود خاطرنشان کرد: مقام معظم رهبری بر 
این موضوع تاکید ویژه ای دارند که باید با تسهیل گری فضا 
اقتصاد  حوزه  در  مردم  بیشتر  مشارکت  شاهد  جدید  سال  در 

باشیم .
این مسوول اضافه کرد: صاحب نظران دولتی و غیر دولتی و یا 
کسانی که دارای ظرفیت اقتصادی هستند، باید طراحی هایی 
را در راستای مشارکت بیشتر مردم شکل دهند تا در فضای 

عملی بتوانیم مشارکت اقتصادی را تقویت کنیم.
سمت  از  مردم  به  اطلاعات  ارایه  نحوه  بر  تاکید  با  اعلایی 
با  که  باشند  داشته  توجه  مدیران  گفت:  مسوولان  و  مدیران 
طرح برخی از موضوعات غیر منطقی سطح توقعات مردم را 
به شکل غیر واقعی بالا نبرند، چرا که بسیاری از کمبودهای 
ما در حوزه راه، آموزش و مدارس و درمان ناشی از کمبود و یا 

نبود امکانات مالی است.

استاندار قزوین :

 قزوین می تواند در صنعت کشور 
تاثیرگذار باشد

رییس کل دادگستری استان زنجان:

فاز اول کمپ ماده ۱۶ مردان در زنجان
 افتتاح می شود

رییس کل دادگستری استان زنجان گفت: طبق برنامه ریزی ها و با همکاری بین بخشی، 
فاز اول کمپ ماده ۱۶ مردان )مرکز جمع آوری و نگهداری معتادان متجاهر( در زنجان 

طی ماه آینده افتتاح می شود.
زنجان،  ماده ۱۶  اندازی کمپ  راه  از محل  بازدید  در  برحق  حجت الاسلام علی فرجی 
افزود: در سال ۱۴۰۲، کمپ ماده ۱۶ ویژه بانوان در استان احداث شده بود اما کمپ مردان 

در زنجان وجود نداشت.
وی اضافه کرد: ساخت این کمپ از سال ۱۴۰۲ با پیگیری های انجام گرفته و اختصاص 

زمین از سوی جهاد کشاورزی استان و حمایت های استانداری آغاز شد.
فرجی برحق مراحل احداث کمپ ماده ۱۶ زنجان پیشرفت های خوبی دارد که با اتمام این 
پروژه ۵۰۰ نفر از افراد بی بضاعت، معتادان متجاهر و متکدی در این محل نگهداری و 

درمان خواهند شد.
دولتی  کمک های  با  پروژه  این  احداث  کرد:  نشان  خاطر  زنجان  دادگستری  کل  رئیس 

انجام می شود.
نفر  با ظرفیت ۲۵۰  مردان  مواد مخدر  ماده ۱۶  اول کمپ  فاز  امیدواری کرد:  ابراز  وی 

اردیبهشت سال جاری به بهره برداری برسد.
مراکز بازپروری ماده ۱۶ برای معتادان و افرادی است که خانه به دوش بوده و فاقد سرپناه 

هستند. این مراکز توسط ستاد مبارزه با مواد مخدر استان راه اندازی می شود.

 شماره ۱۴۴۲
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴۰۲ 

مدیرکل استاندارد قزوین :

مدیران کنترل کیفیت در قزوین بیش از ۲۴ هزار 
ساعت آموزش دیدند

مدیرکل گمرک قزوین :

درآمد گمرک قزوین بیش از ۶۱ هزار میلیارد 
ریال شد

خدماتی  و  تولیدی  واحدهای  کیفیت  کنترل  مدیران  گفت:  قزوین  استاندارد  مدیرکل 
استان برای ایجاد بسترهای مناسب استانداردسازی طی سال گذشته ۲۴ هزار و ۷۷۳ 

نفر ساعت آموزش دیدند.
کیفی  سطح  افزایش  برای  استانداردسازی  های  آموزش  کرد:  اظهار  عقیلی  میترا 
واحدهای تولیدی همچنین در سه هزار و ۴۷ نفر ساعت به کارکنان استان نیز ارایه شد.
وی ادامه داد: این آموزش ها با هدف بروزرسانی اطلاعات، دانش مدیران و کارکنان 

استان برای نظارت بر کیفیت استاندارد محصولات در سال گذشته صورت گرفت.
یادآور شد:  نیز  استان  وارداتی و صادراتی  کنترل کیفیت کالاهای  به  اشاره  با  عقیلی 
و  ورود  از  جلوگیری  برای  وارداتی  و  صادراتی  کالاهای  کیفیت  بر  استاندارد  نظارت 
اداره  این  سوی  از  ویژه  توجه  مورد  استان  در  نامرغوب  کالاهای  صادرات  همچنین 

کل قرار دارد.
انطباق  ارزیابی   ۸۸۶ و  هزار  یک  همچنین  گذشته  سال  طی  مسوول،  این  گفته  به 
کالاهای وارداتی و همچنین ۷۳ مورد ارزیابی صادراتی مشمول استاندارد اجباری در 

استان انجام شد.
وی به بازرسی از اصناف و فروشگاه های فعال سطح استان اشاره کرد و افزود: هفت 
هزار و ۷۸۱ فقره بازرسی از اصناف و فروشگاه های استان در قالب طرح طاها )اجرای 
کالاهای  فروش  و  از عرضه  تا  گرفت  گذشته صورت  استاندارد( طی سال  هماهنگ 

غیراستاندارد به شهروندان جلوگیری به عمل آید.
برداری  نمونه  تولیدی،  از محصولات  نظارت های خود  بازرسان در  داد:  ادامه  عقیلی 
تولیدی  از مراکز  برداری  انجام دادند که در سال گذشته ۲ هزار و ۶۱۴ نمونه  هایی 
مدیرکل  گرفت.  )طاها( صورت  بازار  کنترل  در طرح  برداری  نمونه   ۷۱۰ همچنین  و 
سلامت  و  ایمنی  ضامن  همواره  قزوین  استاندارد  کرد:  خاطرنشان  قزوین  استاندارد 
متخلفان  با  جدی  صورت  به  زمینه  این  در  و  است  مردم  استفاده  مورد  محصولات 

برخورد می کند.

مدیرکل گمرک قزوین گفت: مجموع درآمد گمرک قزوین در سال گذشته ۶۱ 
هزار و ۳۲۳ میلیارد ریال بود که این میزان نسبت به مدت مشابه سال گذشته 

۱۲۵ درصد رشد داشته است. 
سعید نادری اظهار کرد: میزان صادرات استان قزوین نیز در همین مدت ۸۶۷ 
هزار تن به ارزش ۵۷۴ میلیون دلار بود.وی کشور عراق را با ۲۷ درصد مهمترین 
مقصد صادرات این استان اعلام کرد و افزود: امارات متحده عربی با ۱۵، پاکستان 
این  دیگر کشورهای عمده صادراتی  از  با هشت درصد  روسیه  و  ترکیه ۹   ،۱۰

استان به شمار می روند.
کالاهای صادراتی  کرد:  تصریح  نیز،  اقلام صادراتی  عمده  با  رابطه  در  نادری   
تریلرهای  آهنی،  میله های  شوینده،  پودر  پایه،  روغن  شامل  قزوین  گمرک  در 

سردخانه دار و اکسید مولیبدن است.
و  کرد  اشاره  نیز  واردات  حوزه  در  درصدی   ۳۷ رشد  به  همچنین  مسوول  این 
یادآور شد: میزان واردات در گمرک قزوین برای سال گذشته ۲۱۲ هزار تن کالا 
به ارزش یک هزار و ۲۸۹ میلیون دلار بود که این آمار بیانگر رشد ۳۷ درصدی 

نسبت به مدت مشابه سال قبل دارد.
نادری تصریح کرد: عمده کالاهای وارداتی در سال گذشته به استان نیز قطعات 
منفصله، کمپرسور کولر خودرو، اجزا و قطعات تریلرها، دستگاه های مکانیکی و 
سایر پلی اترها بودند.به گفته مدیرکل گمرک استان قزوین، کشور امارات با ۴۵ 
درصد، چین ۳۰، ترکیه ۱۱ و آلمان و روسیه با ۲ درصد از عمده کشورهای مبدا 

واردات به گمرک قزوین بودند.

مدیرکل نهاد کتابخانه های عمومی قزوین :

خرید بیش از هزار و ۹۰۰ جلد کتاب توسط نهاد کتابخانه های عمومی قزوین
مدیرکل نهاد کتابخانه های عمومی قزوین گفت: یک هزار و ۹۷۳ 
جلد کتاب برای تامین منابع نهاد کتابخانه های عمومی استان به 
همراه ۵۰۰ نسخه نشریه و اسباب بازی سال گذشته توسط این 

نهاد خریداری شد.
فاطمه محمدبیگی اظهار کرد: کتابخانه های عمومی، نهادی است 
با هدف  بر جامعه  اثرگذار  ایرانی و  با هویت اسلامی -  فرهنگی 
فراهم کردن امکان کتابخوانی برای تمام افراد جامعه که فعالیت 
های خود را در سه زمینه فرهنگی - ترویجی، مجموعه سازی و 
توسعه  و  گسترش  با  همراه  عمومی  های  کتابخانه  منابع  تامین 

فضاهای مطالعاتی و کتابخانه ای برنامه ریزی و اجرا می کند.
وی ادامه داد: منابع دریافتی نهاد کتابخانه های عمومی استان از 

مردم، ۴۲ هزار نسخه در سال گذشته بود و از سوی سایر سازمان 
ها و دستگاه های اجرایی نیز اهدای کتاب صورت گرفته است.

استان  مطالعاتی  فضای  سرانه  وضعیت  خصوص  در  محمدبیگی 
و ۲۷۳  میلیون  به جمعیت یک  توجه  با  کرد:  قزوین، خاطرنشان 
هزار و ۷۶۱ نفری این استان و با عنایت به استاندارد سرانه فضا به 
ازای هر ۱۰۰ نفر، هشت متر مربع این استان با احتساب فضاهای 
جدید  مطالعاتی  فضای  مربع  متر  هزار   ۷۳ حدود  نیازمند  موجود 
است.به گفته این مسوول، در حال حاضر استان قزوین دارای ۳۹ 
باب کتابخانه نهادی و ۱۸ باب کتابخانه مشارکتی و در مجموع ۲۹ 

هزار و ۹۷۲ متر مربع فضای مطالعاتی است.
وی به اقدامات صورت گرفته توسط این نهاد فرهنگی اشاره کرد 

و افزود: افتتاح کتابخانه سیار، بازطراحی کتابخانه امام خمینی )ره(، 
)ع(  الحجج  ثامن  کتابخانه  ایجاد  عارف،  کتابخانه  فضای  توسعه 
گرفته  صورت  اقدامات  جمله  از  زهرا  بویین  فرهنگ  کتابخانه  و 
توسط نهاد کتابخانه های عمومی استان طی سال گذشته به شمار 

می آید.
مدیرکل نهاد کتابخانه های عمومی استان قزوین خاطرنشان کرد: 
فضای مطالعاتی کتابخانه ها می تواند در آموزش و تقوت مهارت 
های پژوهشی و اجتماعی کودکان و همچنین بزرگسالان تاثیرگذار 
باشد و امیدواریم شاهد برنامه ریزی، تعامل و ارتباط فرهنگی هر 
چه بیشتر بین این نهاد و سایر دستگاه های اجرایی و خدمت رسان 

در سال جاری نیز باشیم.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر آرای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۱۲ مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۱۹و شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۱۳ 
شماره  و   ۱۴۰۲/۱۲/۱۹ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۱۴ شماره  و   ۱۴۰۲/۱۲/۱۹ مورخ 
مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۱۶ شماره  و   ۱۴۰۲/۱۲/۱۹ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۱۵
قانون  موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲/۱۲/۱۹ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۲۱۷ شماره  و   ۱۴۰۲/۱۲/۱۹
ثبت  ثبتی حوزه  واحد  فاقد سند رسمی مستقر در  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تكلیف وضعیت  تعیین 
فرزند  پورهاشمی  سودابه  سیده  خانم  متقاضیان  بلامعارض  مالكانه  تصرفات  یک  ناحیه  کرج-  ملک 
سیدعلی به شماره شناسنامه ۱۹۶۳۷ نسبت به سه سهم مشاع از ۲۴ سهم شش دانگ و آقای علی اکبر 
عبدالحسینی فرزند حسنقلی به شماره شناسنامه ۹ نسبت به سه سهم مشاع از ۲۴ سهم شش دانگ و 
آقای محمد علی داودی فرزند ابراهیم به شماره شناسنامه ۱۶۵۴ نسبت به شش سهم مشاع از ۲۴ 
سهم شش دانگ و خانم ملكه صادقی نژاد سریزدی فرزند علی به شماره شناسنامه ۱۰۸۷ نسبت به 
شش سهم مشاع از ۲۴ سهم شش دانگ و آقای محسن قدردان فرزند غلامعلی به شماره شناسنامه 
۱۷۸۰ نسبت به سه سهم مشاع از ۲۴ سهم شش دانگ و خانم مریم کرمی محمدی فرزند محمد 
به شماره شناسنامه ۳۷۴۴ نسبت به سه سهم مشاع از ۲۴ سهم شش دانگ ، به صورت شش دانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۵۰ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۰۴۹ فرعی 
از ۱۵۴ - اصلی واقع در حسن آباد خریداری از مالک رسمی خانم ملكه صادقی نژاد سریزدی طبق 
 ( کرج   ۱۰۸ دفترخانه   ۱۳۹۰/۱۰/۶ مورخ   ۷۳۳۷ شماره  سندرسمی  و  رسمی  وکالتنامه  و  قولنامه 
توضیحا خانم ملكه صادقی نژاد سریزدی مالک مشاعی می باشد ( که مالكیت نامبرده در صفحه ۳۴۸ 
دفتر ۱۲۵۷ محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكیت 

صادر خواهد شد. م/الف ۶۸۱
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۱/۲۵
 تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۲/۹

مسلم مرزآرا-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر آرای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۱۱۷ مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۸ و شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۱۱۸  
 ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۱۲۰ شماره  و   ۱۴۰۲/۱۲/۸ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۱۱۹ شماره   و 
شماره  و   ۱۴۰۲/۱۲/۸ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۱۲۱ شماره  و   ۱۴۰۲/۱۲/۸ مورخ 
ثبتی  تكلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول موضوع  هیات  ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۱۲۲ مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۸ 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج- ناحیه یک تصرفات 
مالكانه بلا معارض متقاضیان آقای الیاس کریمی پستكان فرزند مظفر به شماره شناسنامه ۳۱۳۷ نسبت 
به یک دانگ مشاع و آقای علی بابائی پیرسلطان فرزند محمد باقر به شماره شناسنامه ۱۲۹۶ نسبت 
به سه دانگ مشاع و آقای احد حیدری پستكان فرزند عشقعلی به شماره شناسنامه ۳۵۴۸ نسبت به 
دو دانگ مشاع، به صورت اعیان شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۹/۶۷ متر 
مربع ) که نسبت به مساحت ۶۰/۴۸ متر مربع آن تحت پلاک ۱۱۸۰۶ فرعی از ۱۶۲ اصلی سند مالكیت 
عرصه صادر شده است. هم چنین نسبت به مساحت ۶۹ /۱۹ متر مربع آن تحت پلاک ۷۰۷۳ فرعی از 
۱۶۲ اصلی سند مالكیت عرصه صادر شده است .( مفروز از شش دانگ اعیان پلاک ۱۳۶ فرعی از ۱۶۲ 
اصلی واقع در کرج خریداری از مالكین رسمی بانو حیات رشیدی طاشكوئی و خانم معصومه رشیدی 
فتح آبادی و خانم زهرا رشیدی فتح آبادی و آقای اصغر رشیدی فتح آبادی و آقای اکبر رشیدی 
فتح آبادی به متقاضیان به صورت قولنامه ای می باشد . که مالكیت نامبردگان در جریان ثبت می 
باشد، محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
باشند می  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالكیت  به صدور سند  نسبت  اشخاص  که  می شود در صورتی 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكیت صادر 

خواهد شد. م/ الف ۶۹۴
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۱/۲۵
 تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۲/۹

مسلم مرزآرا-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۳/۰۲/۰۹
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رییس شورای اسلامی شهر کرج گفت : این کلانشهر نیز با 
اجرای پروژه های ملی مانند ساخت آزاد راه شهید سلیمانی و 
قطار شهری تاکنون در کمک به اقتصاد ملی به خوبی نقش 

آفرینی کرده و این فعالیت ها ادامه دارد.
مسعود محمدی در همایش روز ملی شوراهای اسلامی شهر 
کرج  فلاح  نژاد  شهیدان  تالار  در  که  البرز  استان  روستا  و 
برگزار شد، افزود:این کلانشهر به عنوان اولین شهر کشور با 
خرید اتوبوس های برقی گام اساسی در جهت تحقق شعار 

سال و حمایت از دولت داخلی برداشت.
اجرای  به  اشاره  با  کرج  کلانشهر  اسلامی  شورای  رییس 
پروژه های متعدد در زمینه ساخت تقاطع های غیر همسطح 
ریال  میلیارد  هزار   ۶۰ امسال  کرد:  اعلام  کلانشهر  این  در 

برای روان سازی ترافیک کرج اختصاص یافته است.
همسطح  غیر  تقاطع  سه  تکمیل   : داشت  بیان  محمدی 
شهدای غزه ، میدان جمهوری اسلامی و رجایی شهر کرج 
از مهمترین برنامه های عمرانی این کلانشهر در سال جاری 
است.وی ادامه داد: راه اندازی خط اتوبوس تندرو کرج بین 
کمالشهر در غرب و شهرستان فردیس در جنوب شرقی کرج 
، پروژه دیگر مدیریت شهری کرج برای تسهیل در رفت وآمد 

مردم است که تا ۲ ماه آینده آماده بهره برداری می شود.
رییس شورای اسلامی کلانشهر کرج گفت : این کلانشهر 
به عنوان اولین شهر کشور با خرید اتوبوس های برقی گام 
اساسی در جهت تحقق شعار سال و حمایت از دولت داخلی 

برداشت.
محمدی اظهار کرد: به تازگی ۴۰ دستگاه اتوبوس برقی برای 
نقش  که  گرفته شد  کار  به  کرج  در  در کشور  بار  نخستین 
آلودگی  کاهش  و  به شهروندان  مناسب  در خدمات  موثری 

زیست محیطی دارد.
های  پیگیری  به  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  محمدی 
شورای شهر کرج و مدیران استان البرز برای تعیین تکلیف 
املاک قولنامه ای و آرای تخریب املاک اشاره کرد و افزود: 
طی ماههای اخیر ۲ هزار پرونده ملکی دارای رای تخریب 

تکلیف  تعیین  کرجی  شهروندان  رضایتمندی  افزایش  برای 
شده است.

رییس شورای اسلامی شهر کرج گفت : در بخش درآمدها 
نیز میزان بودجه کرج از ۴۴ هزار میلیارد ریال در سال ۱۴۰۰ 
اکنون به ۲۰۵ هزار میلیارد ریال رسیده که بیانگر تلاش ها 

برای ارتقای سطح درآمدهای این شهر است.
وی تعیین تکلیف املاک معارض بر سر راه تعدادی از پروژه 
گذشته  سال   ۲ در  اقدامات  دیگر  از  را  کرج  عمرانی  های 

برشمرد.

رییس شورای اسلامی کلانشهر کرج :

کرج در کمک به اقتصاد ملی به خوبی
 نقش آفرینی کرده است 

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج :

ساخت و ساز غیر مجاز جرم انگاری شود

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج با تاکید بر جرم انگاری ساخت و ساز غیر مجاز ، 
گفت: بایستی ساخت و ساز غیر مجاز جرم کیفری محسوب شود زیرا تهدیدی آشکار برای 

محیط شهری و سلامت جامعه  است. 
عمار ایزدیار، سخنگوی شورای شهر کرج، در جمع اصحاب رسانه، اظهار کرد: در شکل 
تخلف عموما افراد بدون مجوز ساخت و ساز یا خلاف مجوز صادر شده، مبادرت به ساخت 
اینکه  و ساز می کنند در این راستا لازم است تمامی موارد ساخت و ساز غیرمجاز خواه 
را جرم  باشد  پروانه صورت گرفته  مفاد  برخلاف  یا  پروانه  اخذ  بدون  عملیات ساختمانی 

انگاری کرد تا روزبه روز شاهد افزایش اقدامات متخلفانه آنان نشویم.
اقدامی در کنار سایر  سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: ضرورت چنین 
سازهای  و  از ساخت  ناشی  و خطرات سنگین  به مضرات  توجه  با  کیفری  غیر  اقدامات 

غیرمجاز در ارتکاب تخلفات و سایر جرائم نیز تاثیر بسزایی دارد.
محسوب  شهروندان  سرمایه  برای  تهدیدی  ناایمن  ساختمان های  اینکه  بیان  با  ایزدیار 
می شود، افزود: مدیریت شهری نظارت از ساخت و سازهای غیر مجاز را تعطیل نکنند و 

در این راستا از فن آوری های نو در نظارت استفاده شود.

رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری کرج :

بهسازی و روکش آسفالت مکانیزه پل یادگار امام

شهردار گلسار :

تخریب جایگاه های غیرمجاز و غیر بهداشتی 
عرضه و کشتار دام در گلسار

روکش  و  ترمیم  از  کرج  شهرداری  شهری  فضاهای  بازآفرینی  و  عمران  سازمان  رئیس 
آسفالت پل یادگار امام در محدوده کمربندی مهرشهر با هدف ارتقای کیفی سطح معابر 

شهر کرج خبر داد.
علی فروغی با بیان اینکه نهضت آسفالت از مهمترین اهداف و رویکردهای مدیریت شهری 
است، اظهار داشت: در راستای بهبود کیفیت آسفالت معابر شهر کرج و تسهیل در عبور 
یادگارامام در محدوده  آسفالت پل  تراش و روکش مکانیزه  بهسازی،  و مرور شهروندان، 
فضاهای  بازآفرینی  و  عمران  سازمان  سازمان  اجرایی  عوامل  توسط  مهرشهر  کمربندی 
به مساحت ۲هزار و  این عملیات  افزود:  شهری شهرداری کرج عملیاتی شده است. وی 
۸۸۰ مترمربع با تناژ مصرفی حدود ۶۰۰ تن آسفالت اجرایی شده و خط کشی محوری معبر 

نیز در دستور کار قرار دارد.

متعدد  تذکرات  علیرغم  دام  کشتار  و  عرضه  غیربهداشتی  و  غیرمجاز  جایگاه های  گفت: 
مقام  با دستور  افراد،  این  بی توجهی  و  دام  به عرضه کنندگان غیرمجاز  کتبی و شفاهی 

قضائی تخریب شد.
محمود گودرزی بیان کرد: در راستای اجرای قانون توسط شهرداری، جایگاه های غیرمجاز 
و غیربهداشتی عرضه و کشتار دام در شهر گلسار، علیرغم تذکرات متعدد کتبی و شفاهی 
به عرضه کنندگان غیرمجاز دام و بی توجهی این افراد، با دستور مقام قضائی تخریب شد.

وی با بیان اینکه این امر در راستای صیانت از حقوق شهروندی و جلوگیری از خطر ابتلاء 
به بیماری های مشترک بین انسان و دام و زیبا سازی مبلمان شهری انجام شد، افزود: در 
سال گذشته با تشکیل کمیسیون بند ۲۰ ماده ۵۵ در شهرداری جمع آوری این جایگاه ها 
که موجب مخدوش شدن چهره شهر و ایجاد مزاحمت برای شهروندان شده بود، در دستور 

کار این کمیسیون قرار گرفت.
بند ۲۰ ماده ۵۵ قانون شهرداری صراحتاً اذعان کند، جلوگیری از ایجاد و تأسیس مراکزی 
که به نحوی موجب بروز مزاحمت برای شهروندان می شود از وظایف ذاتی شهرداری است 
و در تبصره ذیل این بند قانون گذار مشخص کرده شهرداری در صورتی که بخواهد نسبت 
به تخریب یا انتقال این مراکز اقدام کند مکلف است ضمن اعلام مراتب، مهلت مناسبی 

به صاحبان آن ابلاغ کند.

رئیس سازمان فرهنگی هنری شهرداری کرج :

۴ چایخانه رضوی در کرج 
راه اندازی می شود

رئیس شورای اسلامی مشکین دشت :

ساخت و ساز غیرمجاز خط قرمز 
مدیریت شهری مشکین دشت

رئیس سازمان فرهنگی هنری شهرداری کرج از احداث چایخانه های رضوی در 
شهر کرج خبر داد.

امیر اشتری، بیان کرد: در راستای ترویج و بازآرایی فضای معنوی حرم و بارگاه 
امام هشتم )ع( در کرج، ۴ چایخانه  رضوی در کرج کلنگ زنی و احداث می شود.

وی گفت: یکی از مهمترین اقداماتی که در دهه کرامت در شهر کرج انجام خواهد 
شد، کلنگ زنی و آعاز عملیات عمرانی ۴ چایخانه در شهر کرج خواهد بود.

ها  چایخانه  این  جانمایی  به  ادامه  در  کرج  اجتماعی شهرداری  فرهنگی  معاون 
اشاره کرد و گفت: این چایخانه ها در مناطق ۲، ۷ ، ۸ و ۹ شهرداری کرج کلنگ 

زنی و احداث خواهد شد.
برپایی متفاوت دهه  با اشاره به تلاش مجموعه مدیریت شهری برای   اشتری 
روز  نیز  همین خصوص  در  افزود:  گذشته،  های  سال  به  نسبت  امسال  کرامت 
گذشته جلسه ای با حضور شهردار، تعدادی از اعضای شورای شهر و خادمیاران 
برگزار و هماهنگی های لازم در زمینه برگزاری برنامه های دهه کرامت انجام 

شد.
فرهنگی  سازمان  کرد:  اذعان  کرج  شهرداری  هنری  فرهنگی  سازمان  رئیس 
را پیش  برنامه هایی  این مناسبت  برای  نیز  اجتماعی شهرداری کرج  و  ورزشی 
بینی کرده که علاوه بر کلنگ زنی چایخانه های رضوی، برگزاری جشن مهربانو 

در روز دختر و برپایی اجتماع ۲۰ هزار نفره امام رضایی هاست.
معاون شهردار کرج، راه اندازی کارناوال کودکانه در سطح شهر به منظور جذب 
خردسالان به اجتماعات مذهبی و تشویق و ترغیب آنها برای شناخت و پیگیری 
فرهنگی  سازمان  های  برنامه  از  دیگری  بخش  را  معصومین)ع(  ائمه  سیره 

شهرداری کرج در روزهای دهه کرامت عنوان کرد.
دهه کرامت در سال جاری همزمان با روز ولادت حضرت فاطمه معصومه )س( 
از روز جمعه ۲۱ اردیبهشت ماه آغاز و تا دوشنبه ۳۱ اردیبهشت ماه همزمان با 

ولادت امام رضا)ع( ادامه دارد.

رئیس شورای اسلامی مشکین دشت گفت: شوراهای اسلامی نهاد یاری رسان ارگان های 
دولتی و منتقل کننده مدیریت به مردم و موثر در رفع تبعیض ها هستند.

فرامرز فرمانی گفت: در حالی که  ششمین دوره از تشکیل شورا را پشت سر می گذرانیم، 
قطعا نواقصی در کار وجود دارد ولی مزایایی که از بابت تشکیل شوراها برای مردم حاصل 
شده است بیشتر باید در نظر گرفته شود. شوراهای اسلامی در  مقوله ای هایی نظیر  پر 
کردن خلاء مدیریتی، انتقال مدیریت به مردم و اجرای سیاست های عدم تمرکز و نظارت 
اجتماعی بر کلیه نقاط کشور و کامل کردن نقش دستگاه های دولتی نقش های موثری 

را ایفا کرده اند.  
وی افزود: در حال حاضر شوراهای شهر به عنوان یک نهاد  کمک کننده در کار ارگان های 
دولتی هستند و از این جهت هدایت و رهبری امور منطقه ای و محلی  به نحو احسن به 
رغم کاستی هایی که وجود دارد  انجام شده است. از جمله موارد نقش موثر شوراها  آگاه 

نمودن مردم نسبت به مشکلات محلی و از همه مهمتر رفع تبعیض است.
فرمانی ادامه داد: در حالی که ممکن است با نگاه ارگان های دولتی  بسیاری از منابع با 
جهت گیری خاصی تخصیص داده شود، اما با وجود شوراها این بستر فرام شده که با رفع 

تبعیض ها اختصاص منابع  به مناطق کم برخوردار مورد توجه قرار گیرند.
 وی افزود: در مورد فسادهایی که  اتفاق افتاده است در حال حاضر شناخت از کار شورها 
به  نظارت ها  اگر  اما  یافته،   افزایش  بوده  ابتدای تشکیل شوراها  در  آنچه که  به  نسبت 
صورت کلی تری انجام می شد شاید امروز  مشکلاتی را در زمینه و  مقوله های ناشی از 
فساد کمتر شاهد بودیم. اگرچه رسیدن این خطاها به صفر ممکن است دور از انتظار باشد 

اما قطع به یقین خیلی کمتر از این می تواند باشد.
وی با اشاره به ضرورت پیوستگی در امور شهری گفت: متاسفانه امور شهری از پیوستگی 
لازم برخوردار نیست و  علی رغم نمادهای قدرتی و اختیاراتی که در بستر شورا وجود 
دارد، اما بسیاری از ادارات  مستقل عمل کرده و این یکی از نقاط ضعفی است که شاید با 

اطلاع رسانی و پوشش های خبری، به پیوستار منظمی دست پیدا کنیم.
رئیس شورای اسلامی مشکین دشت بیان کرد:  اصحاب رسانه به عنوان دیده بانانان این 
مرز و بوم و چشم های نظارتی بوده و  باعث انتقال اخبار و مشکلات از مردم به مسئولین 

و اقدامات انجام شده از مسوولین به مردم  هستند.

شورای شهر کرج برتر استانی شد
شورای اسلامی کلانشهر کرج در همایش روز ملی شوراها به دلیل اجرای پروژه های مهم عمرانی 

و خدمات مناسب به شهروندان به عنوان شورای برتر استان البرز شناخته شد.
این انتخاب بر اساس ارزشیابی و طبق بررسی شاخص های مختلف عملکردی استان البرز انجام شد.
و  ، شورای اسلامی شهر فردیس، شورای بخش مرکزی ساوجبلاغ  در همایش روز ملی شوراها 
اشتهارد و شورای اسلامی روستای بختیار استان البرز به عنوان نمونه معرفی شدند. همچنین در 
از شهرداران ۲ شهر نظرآباد و محمد شهر به عنوان شهرداران نمونه استان  همایش روز شوراها 

البرز تجلیل به عمل آمد.


